
ZÁPISNICA č. 2/2024 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Skalica, konaného dňa 21.2.2024  

so začiatkom o 15.00 hodine 

 

Predsedajúci: Mgr. Oľga Luptáková, primátorka mesta 

Prítomní poslanci:  Bc. Petra Balážiková, Ing. Peter Bartoš, Ľuboš Beňa, Mgr. Veronika Buc, 

PhD., Adrián Hertl, JUDr. Edita Hollá, Ing. Katarína Chovancová, Ing. Martin Kojš, Mgr. 

Ľudovít Košík, Mgr. Miroslav Lipovský, JUDr. Juraj Mikúš, Ing. Štefan Miša, Erik Rangl,  

Ing. Jana Slobodová Rekošová, PhD., Ing. Milan Roman, Ing. Rudolf Šantavý, Roman 

Špaček, Bc. Martin Štepán, Peter Vaculka 

 

 

Bod č. 1 - Otvorenie, určenie zapisovateľa, schválenie návrhu programu MsZ 

a jeho zmien, voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

a uznesení 
 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková privítala všetkých prítomných na druhom zasadnutí 

Mestského zastupiteľstva mesta Skalica v roku 2024. Privítala aj občanov, obyvateľov mesta, 

ktorí prišli vyjadriť svoj názor v diskusii a zaujímajú sa o život a chod mesta Skalica. 

 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková požiadala prítomných poslancov, aby sa 

zaprezentovali a konštatovala, že je prítomných 18 z 19 poslancov a mestské zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné.  

 

Za zapisovateľku dnešného zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Skalica určila pani 

Júliu Suchovskú. 

Program dnešného zastupiteľstva bol zverejnený na úradnej tabuli, webovej stránke mesta 

a zaslaný poslaneckému zboru v piatok 16. februára 2024. 

 

Hlasovanie o zverejnenom programe:  

 

Uznesenie č. 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica schvaľuje predložený návrh programu zasadnutia 

mestského zastupiteľstva. 

 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, schválenie návrhu programu MsZ a jeho zmien, voľba 

návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice a uznesení 

2. Kontrola plnenia uznesení MsZ  

3. Odpovede na otázky (interpelácie) poslancov 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel 

5. Stanovisko k zámeru SPP a.s. Bratislava  na vybudovanie „Veterného parku Skalica – 

východ“  a  „Veterného parku Skalica – západ“ v k.ú. Skalica 

6. a) Návrh zmeny rozpočtu mesta Skalica na rok 2023 č. 13 rozpočtovým opatrením 

primátorky mesta č. 6/2023 

b) Návrh zmeny rozpočtu mesta Skalica na rok 2023 č. 14 rozpočtovým opatrením 

primátorky mesta č. 7/2023 

7. Nájom časti pozemku p.č. 2919/1 o výmere  763 m2 pre výstavbu stanice záchrannej 

zdravotnej služby 

8. Budúci predaj časti pozemku o výmere približne 56 m2 za účelom realizácie prístavby k 

rekreačnej chate 

9. Zámer predloženia žiadosti o NFP s názvom "Zvýšenie energetickej efektívnosti budovy 
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ZŠ Mallého 2, Skalica" 

10. Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontrol 

11. Návrhy, požiadavky, dopyty a otázky (interpelácie) poslancov 

12. Rôzne, diskusia, námety a pripomienky občanov 

13. Rekapitulácia uznesení a nariadení mesta 

14. Záver 

 
Číslo bodu: 1. 

Otvorenie, určenie zapisovateľa, schválenie návrhu programu MsZ a jeho zmien, voľba 

návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice a uznesení  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 18 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa  Adrián Hertl 

Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš Mgr. Ľudovít Košík Mgr. Miroslav Lipovský 

JUDr. Juraj Mikúš  Erik Rangl Ing. Milan Roman 
Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 

Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka 

 

   Zdržali sa: 

Mgr. Veronika Buc Ing. Štefan Miša 

 

Program bol schválený. 

 

Rozprava k programu: 

 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková k otázke, či má niekto pripomienky k programu, 

upozornila, že pripomienky k programu môžu mať akurát poslanci mestského zastupiteľstva 

a požiadala verejnosť, aby neprerušovali rokovanie mestského zastupiteľstva a dostanú slovo 

v bode, ktorý sa bude venovať problémom, ku ktorým chcú vystúpiť. 

Poslankyňa Mgr. Veronika Buc, PhD. poprosila občanov, aby rešpektovali rokovací 

poriadok, pretože sú jasne dané pravidlá o tom, kto môže meniť program. Povedala, že aj keď 

sa rozprávali, že program meniť nebudú, ale v mene občanov a v mene petície, ktorá bola 

odovzdaná, navrhuje z dnešného programu vypustiť bod č. 4 a schváliť program bez tohto 

bodu. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková sa vyjadrila k doručenej petícii. Uviedla, že 

petícia bola doručená v piatok pár minút pred koncom pracovnej doby, kedy bol vyvesený aj 

program mestského zastupiteľstva a dodala, že petícia nespĺňa podľa zákona požiadavky 

petície a požiadala právničku mesta, Mgr. Andreu Kucharičovú, aby podľa zákona vysvetlila 

občanom, čo má petícia obsahovať. 

Právnička mesta Mgr. Andrea Kucharičová uviedla, že v piatok 16.2.2024 bolo doručené 

podanie, ktoré by svojím obsahom mohlo smerovať k podaniu petície, preto k tomuto podaniu 

pristupovali v zmysle Zákona o petičnom práve. Dodala, že toto podanie obsahovalo menný 
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zoznam, tzn. mená a priezviská + bydlisko, v počte 2285 takýchto záznamov. Vysvetlila, že 

na to, aby sa mohol niekto pripojiť do petície, treba okrem mena a priezviska priradiť aj trvalý 

pobyt v zmysle zákona o trvalom pobyte, zároveň treba petíciu podpísať, či už vlastnoručne 

alebo ak sa petície účastní elektronicky, treba namiesto podpisu pridať údaj o elektronickej 

schránke alebo elektronickej adrese alebo overený elektronický podpis. Dodala, že vzhľadom 

k tomu, že uvedené náležitosti toto podanie neobsahovalo, bol podávateľ vyzvaný na 

odstránenie týchto vád. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Peter Bartoš povedal, že si myslí, že občania prišli, 

aby si vypočuli k tomu názory poslancov, že prezentujú svoj názor, či sú alebo nie sú za 

parkovaciu politiku, v akej forme. Navrhol nechať tento bod programu, ale budú hlasovať o 

poslaneckom návrhu. Zopakoval, že občania prišli, aby si ich vypočuli. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Rudolf Šantavý povedal, že zdieľa rovnaký názor 

a myslí si, že diskusia k tomuto bodu môže byť prínosom a môže to posunúť niekde ďalej, či 

už k tomu, že parkovacia politika nebude riešená v rámci Skalice alebo sa nejakým spôsobom 

upraví.  

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková požiadala o hlasovanie o poslaneckom návrhu,  

aby sa tento bod programu stiahol z programu dnešného rokovania mestského zastupiteľstva. 

 

Zvýšilo sa kvórum poslancov, prišla poslankyňa JUDr. Edita Hollá, takže z 19 poslancov je 

prítomných všetkých 19.  

 

Pozmeňujúci návrh k programu poslankyne Mgr. Veroniky Buc, PhD. 

Navrhujem z dnešného programu vypustiť bod č. 4 a schváliť program bez tohto bodu. 

 

Hlasovanie o stiahnutí bodu č. 4 z programu: 

 
Číslo bodu: 1. 

Otvorenie, určenie zapisovateľa, schválenie návrhu programu MsZ a jeho zmien, voľba 

návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice a uznesení - poslanecký návrh Mgr. 

Veronika Buc 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 6 

Proti: 10 

Zdržali sa: 3 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 19 

 

   Za: 

 Ľuboš Beňa Mgr. Miroslav Lipovský Ing. Štefan Miša 

 Roman Špaček  Ing. Milan Roman Mgr. Veronika Buc  

 

   Proti: 

Ing. Peter Bartoš JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

Mgr. Ľudovít Košík JUDr. Juraj Mikúš  Erik Rangl Ing. Rudolf Šantavý 

Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka     
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Zdržali sa: 

Bc. Petra Balážiková  Adrián Hertl Ing. Jana Slobodová Rekošová 

 

Poslanecký návrh  nebol prijatý.  

 

 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková: 

Navrhujem do návrhovej komisie za predsedu návrhovej komisie poslankyňu JUDr. Editu 

Hollú a poslanca Ing. Rudolfa Šantavého za člena návrhovej komisie.  

 

Hlasovanie o návrhovej komisii: 

 

Uznesenie č. 15/2024 

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica volí za predsedu návrhovej komisie poslankyňu JUDr. 

Editu Hollú a poslanca Ing. Rudolfa Šantavého za člena návrhovej komisie.  

 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie, určenie zapisovateľa, schválenie návrhu programu MsZ a jeho zmien, voľba 

návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice a uznesení  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 19 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

Mgr. Ľudovít Košík Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša 

 Erik Rangl Ing. Milan Roman 
Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 
Ing. Rudolf Šantavý 

 Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka   

 

Návrhová komisia bola prijatá. 

 

 

Za overovateľov zápisnice primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková určila poslanca Ing. 

Milana Romana a poslanca Petra Vaculku. 
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Bod č. 2 - Kontrola plnenia uznesení MsZ 
 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková požiadala Ing. Antona Bobríka - prednostu MsÚ, aby 

vykonal kontrolu plnenia uznesení mestského zastupiteľstva.  

Prednosta MsÚ - Ing. Anton Bobrík uviedol, že v sledovaní je celkom 18 uznesení 

mestského zastupiteľstva, z roku 2020 sú 3 uznesenia, č. 88, 173 a 174,  z roku 2021 je jedno 

uznesenie a z roku 2022 takisto jedno uznesenie. Z roku 2023 vymenoval 11 uznesení a z 

tohto roku zatiaľ ešte neboli splnené uznesenia číslo 5 a 13.  

 

Rozprava k materiálu: 

 

Poslanec Ing. Martin Kojš sa spýtal na uznesenie, ktoré by malo byť v platnosti, ktoré sa 

týka parkovacej politiky, zóny A, ktoré nie je splnené, ktoré malo znieť spôsobom, že chceme 

implementovať iba zónu A v parkovacej politike. 

Prednosta MsÚ - Ing. Anton Bobrík odpovedal, že je to uznesenie č. 173 z roku 2020, 

mestské zastupiteľstvo schvaľuje návrh koncepcie regulácie parkovania v meste Skalica, prvá 

etapa, podľa predloženého materiálu. Uviedol, že toto uznesenie má dlhodobý priebeh, bol 

pripravený projekt dopravného značenia a konzultácia riešenia už v roku 2021, potom sa 

pripravila pracovná verzia návrhu všeobecne záväzného nariadenia podľa schváleného návrhu 

koncepcie parkovania a pracovná verzia VZN bola rozoslaná za účelom ďalšej konzultácie do 

konca apríla 2021, následne 25.5. na zasadnutí mestského zastupiteľstva VZN bolo 

prekonzultované. 11.8. VZN regulácie parkovania bolo pripravené. Vzhľadom na schválenie 

projektu tzv. Smart city bolo potom odsunuté jeho plnenie, až potom po tejto implementácii, 

prebiehalo Smart city až do 9.1.2023, kedy sa mohlo prikročiť k realizácii všeobecne 

záväzného nariadenia. Následne sa dopracovával projekt a až 21.9.  je projekt Smart city pred 

ukončením a začal sa pripravovať návrh všeobecne záväzného nariadenia o regulácii 

parkovania v meste a mohol byť prerokovaný v komisiách v nasledujúcich týždňoch. 

30.10.2023 bol projekt celkom ukončený. Návrh VZN na reguláciu parkovania v meste bude 

predložený v priebehu roku 2024. Dodal, že to bolo vyhodnotenie, toto uznesenie, medzitým 

rokovali všetky komisie, bola zriadená pracovná skupina k VZN na reguláciu parkovania a v 

komisiách boli predložené výstupy z tohto. 4.12. bolo konštatované, že bude predložené na 

najbližších rokovaniach, nakoniec sa teda predkladá v tomto mesiaci. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Martin Kojš poďakoval prednostovi MsÚ, že sa 

pripravil. Povedal, že rozumie tomu tak, že teraz týmto VZN sa pokračuje v tom prvom 

uznesení, aj keď to uznesenie hovorí hlavne o zóne A. Bola zriadená komisia, ktorá pracovala 

na zóne A, a popritom zistila iné veci a výsledkom je to, čo máme dnes na stole. 

 

Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 16/2024 

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica berie na vedomie stav plnenia uznesení mestského 

zastupiteľstva. 

 
Číslo bodu: 2. 

Kontrola plnenia uznesení MsZ  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 



ZÁPISNICA č. 2/2024 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Skalica, konaného dňa 21.2.2024  

so začiatkom o 15.00 hodine 

 
Prítomní: 19 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

Mgr. Ľudovít Košík Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša 

 Erik Rangl Ing. Milan Roman 
Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 
Ing. Rudolf Šantavý 

 Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka   

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

Bod č. 3 - Odpovede na otázky (interpelácie) poslancov 
 

Na poslednom mestskom zastupiteľstve dňa 24. januára 2024 nebola predložená žiadna 

interpelácia. Bol predložený návrh poslanca Ing. Rudolfa Šantavého, aby boli zápisnice 

všetkých komisií zverejňované. Návrhu bolo vyhovené a zápisnice komisií sa zverejňujú na 

webovej stránke mesta. 

 

 

 

Bod č. 4 - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o 

dočasnom parkovaní motorových vozidiel 
 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková požiadala Ing. Jozefa Hlavatého – vedúci oddelenia 

výstavby životného prostredia a Ing. Romana Bohuna – referent pre dopravu a cestné 

hospodárstvo, aby uviedli materiál. 

Ing. Jozef Hlavatý uviedol, že toto všeobecne záväzné nariadenie bolo pripravené na základe 

už citovaného uznesenia z roku 2020. Za účelom prípravy tohto všeobecne záväzného 

nariadenia bola zriadená pani primátorkou komisia, ktorá pozostávala ako z pracovníkov 

mestského úradu, tak z poslancov mestského zastupiteľstva. Pracovná komisia navrhla 

všeobecne záväzné nariadenie, sedelo sa k tomu viac krát. Toto všeobecne záväzné nariadenie 

sa nakoniec vyvesilo na úradnú tabuľu s tým, že v zmysle zákona sa začalo pripomienkové 

konanie. Bolo ukončené s tým, že bola menovaná komisia na vyhodnotenie pripomienok k 

návrhu všeobecného záväzného nariadenia a táto komisia takisto bola zložená z pracovníkov 

MsÚ a z poslancov mestského zastupiteľstva. Prišli pripomienky od 86 občanov a každý list 

obsahoval viacero pripomienok. Komisia vyhodnotila tieto pripomienky a niektoré boli 

zapracované do všeobecne záväzného nariadenia. Uviedol, že  hlavne v časti finančných 

poplatkov za jednotlivé karty boli maximálne znížené poplatky, ako sa komisia dohodla a toto 

bolo zapracované do upravenej verzie. Dodal, že sa bavili o tom dlho, bolo niekoľko porád 

poslancov, zasadnutí komisií, spoločnej komisie, bolo to prerokované niekoľkokrát.  

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková doplnila, že parkovacej politike sa venovali skoro 

celý minulý kalendárny rok, najprv bolo spustené rýchloobrátkové parkovanie, ktoré má dosť 

pozitívny ohlasov od občanov. Je vyhradených 53 parkovacích miest na štyroch miestach a 

rýchloobrátkové parkovanie umožňuje občanom, aby si mohli vybaviť behom hodiny čo 
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potrebujú a vidíme aj počas dňa, že na rýchloobrátkovom parkovaní sa naozaj dá zaparkovať. 

Povedala, že ďalej pokračovali prípravou všeobecne záväzného nariadenia mesta, nie je to 

výmysel zamestnancov, bola to práca komisií. Na komisiách sa niekoľkokrát prejednávala 

parkovacia politika, bolo niekoľko porád poslancov, kde sa to riešilo. Pripomienky, ktoré 

prišli v priebehu minulého roka, aj v priebehu januára sa snažili do všeobecne záväzného 

nariadenia zahrnúť. Koncom januára sa zorganizovalo stretnutie štyroch komisií naraz, kde sa 

zišla komisia digitalizácie, komisia životného prostredia, komisia ekonomická a sociálna, a 

keď boli ešte nejaké veci, snažili sa, aby tam boli zapracované. Tzn., že to nie je rozhodnutie z 

jedného dňa na druhý. Bol plán to predložiť na januárové mestské zastupiteľstvo, dohovorili 

sa, že sa to posunie až na februárové. Celý poslanecký zbor chcel zaviesť v meste parkovaciu 

politiku, tak isto vedenie mesta a minulý rok aj pri schvaľovaní rozpočtu bol schválený do 

rozpočtu príjem z parkovacej politiky. Povedala, že aj v okolitých mestách, napr. aj v Senici, 

v Hodoníne, všade sa platí. Primátorka mesta znovu upozornila občanov, aby dodržovali 

kľud. Povedala, že parkovacia politika je zavedená aj v Senici na sídlisku, Holíč bude 

spoplatňovať už aj centrum. Občanov upozornila po tretíkrát, aby nenarušovali riadny priebeh 

mestského zastupiteľstva. Povedala, že dostanú slovo v rozprave k tomuto bodu, keď 

dorozprávajú poslanci. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Martin Kojš povedal, že stavebná komisia mala v 

decembri len prvý návrh a finálny návrh nedostala a myslí si, že ani nehlasovala o finálnej 

verzii. Stavebná komisia vedela mesiace a roky, že sa pracuje na parkovaní, ale k tej finálnej, 

ktorá postupne vznikala len na poradách poslancov, nemala možnosť sa vyjadriť. Možno to 

bolo podobne aj na iných komisiách a potom celý poslanecký zbor súhlasil a chcel zaviesť 

parkovaciu politiku, nikdy neskúšali hlasovať na poradách. Celý poslanecký zbor diskutoval, 

vnímal argumenty kolegov na poslaneckých poradách, ale on nevyjadril za seba nikdy názor, 

že či chce on. Myslí si, že čo sa týka parkovacej politiky, musí sa posunúť, ale nie formou, 

ktorú teraz máme. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková povedala poslancovi Ing. Kojšovi, že nebol na 

všetkých poradách, kde naposledy v pondelok sa skoro všetci vyjadrili, že chcú parkovaciu 

politiku. 

Poslanec Ing. Peter Bartoš povedal, že k tomuto VZN-ku sa stretli viacerí poslanci, ich 

pripomienky boli smerované na vedenie úradu cez pána poslanca Beňu a nie vo všetkých 

bodoch bolo pripomienkam vyhovené. Zámerne povedal viacero, lebo medzitým niektorí 

zmenili názor, lebo niektoré pripomienky tam boli zapracované. Povedal, že viacerí poslanci 

nie sú za to, aby návrh bol schválený v tomto znení, ako je teraz predložený. Ich pripomienka 

smerovala k tomu, že zóna B nie je absolútne pripravená, takže nechcú zónu B. Vrátil sa 

k zóne A a povedal, že sa tomu asi nevyhneme, študoval si VZN Trnavy, Senice atď., že 

väčšina poslancov je za to, ale určite nie sú za to, aby sa potrestali Skaličania. Ich návrh bol 

interpretovaný, že chcú sa hlavne baviť o tých, ktorí tu nemajú trvalé pobyty a chcú ich nejak 

motivovať, aby si sem trvalý pobyt dali. Uviedol, že navrhovali v zóne A, aby prvé auto bolo 

20 EUR, to je zapracované a druhé auto v poradí 30 EUR, ostalo 50 EUR. Tretie, štvrté auto v 

poradí sa zapracovalo na základe našich pripomienok a poďakoval za zapracovanie 

pripomienok. Fyzická osoba, ktorá tu pracuje 150 EUR, bolo tam 500 EUR. Prešiel k tomu, 

čo zapracované nebolo a povedal, že viacerí poslanci sa vôbec nevenovali zóne B, lebo 

predpokladali, že zóna B z toho vypadne a nebude predmetom schvaľovania. Keďže zóna B 

nevypadla, za tento návrh nezahlasuje a je proti návrhu, v zóne B mu vadí viacero bodov. 

V zóne B ho zaráža fyzická osoba, zamestnanec za 500 EUR. Spýtal sa, či si zamestnanci, 

ktorí nebývajú v Skalici, napr. zariadenie pre seniorov, základné školy atď., budú musieť 

kupovať za 500 EUR parkovaciu kartu, aby sa mohli dostať do práce. Aj preto návrh 
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nepodporí. Vedel by si predstaviť, ale že je to hudba budúcnosti, že by sa občanom poskytlo 

záchytné parkovisko, ktoré by bolo zadarmo, kde by parkovali počas pracovnej doby. Toto 

tiež aktuálne nemáme. Ďalej povedal, že na sídliskách je situácia s parkovaním kritická, že 

teraz je to tak, že keď občan nezaplatí, tak ani neočakáva to miesto, že zaparkuje. Ale keď si 

zaplatí 20, 50 EUR atď., tak občan už od nás bude očakávať, že niekde pri svojom dome 

alebo v blízkom okolí zaparkuje. Nevie si predstaviť, čo občanovi chceme ponúknuť. Ďalej 

povedal, že nevidel ekonomiku, príjmovú časť, a že výdavkovú časť, náklady zredukujeme v 

rozpočte, ak neschválime toto VZN-ko, tak nebudeme mať ani náklady. Chcel by detailne 

vidieť ekonomiku, čo je plánovaný príjem, čo je plánovaný výdaj, čo je verejné obstarávanie 

predpokladané, čo chceme potom investovať atď. Zopakoval, že v tejto forme návrh 

nepodporí. 

Poslanec Bc. Martin Štepán poďakoval zamestnancom, ktorí tento neľahký bod dostali za 

úlohu a v tej najlepšej viere nad tým pracovali. Ďalej poďakoval občanom a podnikateľom, 

ktorí sa zapojili do občianskej iniciatívy, ktorá následne vznikla a prejavili tým svoje 

nesúhlasné stanovisko. Apeloval na poslancov, aj na vedenie mesta, aby toto volanie občana 

vypočuli a vyzval na senzitívnosť voči návrhom, ktoré ovplyvnia peňaženku Skaličanov. 

Povedal, že predchádzajúce vedenia nezvyšovali dane ani poplatky, čo v kombinácii so 

zvýšeným daňovým bonusom spôsobilo obrovské výpadky miestnym samosprávam. 

Vzhľadom na túto skutočnosť, dva roky po sebe boli nútení zvyšovať dane a poplatky, pričom 

poslanecký zbor apeloval za čo najnižšie zvýšenie. Povedal, že tieto dva roky boli pre 

peňaženky občanov náročné a každé jedno zvyšovanie musia poslanci zodpovedne 

prehodnocovať s ohľadom na to, že občana nemôžu extrémne zaťažovať v tak krátkom 

časovom období. K VZN povedal, že je zrejmé, že tento návrh VZN, ktorý má toľko 

pripomienok, nie je správny, keď množstvo pripomienok prišlo aj z poslaneckých radov. Vo 

výsledku máme úplne iné VZN, než aké bolo pôvodne navrhované a je potrebné naďalej 

rokovať o tomto VZN, aby sa našla všeobecná zhoda. Považuje za dôležité komunikovať 

naďalej s občanmi a podnikateľmi v centre mesta, ale aj širšom okolí, lebo keby sa parkovanie 

v zóne A nenastavilo optimálne, mohlo by sa stať, že ešte viac prevádzok sa bude sťahovať z 

centra mesta do obchodných domov a centrum mesta by sa ešte viac vyľudnilo. Tiež pre 

podniky v zóne B a ich zamestnancov je naďalej potrebné VZN upravovať, v tejto chvíli nie 

je optimálne nastavené. Uviedol, že chápe potrebu zavádzania parkovacej politiky v meste, aj 

motiváciu nútiť tých, ktorí tu nemajú trvalé bydlisko, ale dlhodobo tu žijú, aby si zriadili 

trvalý pobyt. Vyzval k ostražitosti, aby sa týmto systémom neublížilo Skaličanom a 

nastavenie by sa minulo cielenému efektu. Dodal, že toto VZN nepodporí. 

Poslankyňa Ing. Jana Slobodová Rekošová, PhD. povedala, že sa pýtala na stretnutie 

občanov, či prebehne alebo neprebehne a bolo jej povedané, že neprebehne. Žiadala vedenie 

mailom, aby stretnutie zvolali, ale nezvolali. Povedala, že táto vyhrotená situácia vôbec 

nemusela nastať, keďže komunikácia zlyhala a nemuselo k týmto slovným napádaniam, že 

chceme zodierať občanov, prísť. Spýtala sa, keby zrovna túto parkovaciu politiku odsúhlasili, 

kto bude za to vinný. Aj keď na poradách podnety nemali, je rada, že nemali, pretože kopu 

podnetov získali práve od občanov, ktorí sa o tomto VZN dozvedeli, až keď bolo vyvesené a 

niektorým otvorili oči viac. Dodala, že toto VZN-ko nepodporí, ale bude rada, keď budú 

spolupracovať na tom ďalej aj na ďalších vážnych témach a že ich z toho nevynechajú.  

Poslanec Adrián Hertl povedal, že chápe závažnosť spustenia regulácie parkovania, nie je 

principiálne proti, ale rád by poukázal na prekážky, ktoré mu momentálne nedovoľujú 

zahlasovať za tento návrh. Predstavil požiadavky, ktoré vznikli počas mnohých diskusií s 

občanmi. Za prvé by chcel prerokovať toto VZN-ko a posunúť ho minimálne o 2 - 3 mesiace 

a znovu ho posunúť do zastupiteľstva až po splnení, vyriešení bodov, ktoré budú nasledovať. 
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V prvej fáze by chcel, aby sa viac komunikovalo s občanmi, podrobne vysvetliť, čo 

parkovacia politika prinesie, aké má výhody, aké nevýhody, ako to bude fungovať, urobiť 

simulácie, názorné príklady, abonent, rezident, či občania potrebujú obe zóny, vlastné 

parkovanie, ako sa majú správať, keď majú vlastné parkovanie pred domom a pod. Urobiť 

videá na web stránky, mobilný rozhlas, Munipolis, ktorý dokáže tieto veci spraviť. Fáza 2 - 

obojstranná komunikácia, anketa Munipolis, otázky, odpovede, televízia, mail, musí sa s 

občanmi komunikovať. Za tretie - jasne definovať graficky a popisom, čo je zóna A, ktoré 

miesta budú spoplatnené, ktoré ulice v A zóne nebudú označené. To isté v zóne B, urobiť 

jasný prehľad. Definovať, ak bude nábeh zóny B a vysvetliť, prečo sa nedá spustiť napr. zóna 

B naraz, ak bude spustená, mať jasný a podrobný plán spustenia týchto zón, aby občania 

videli, kedy to bude spustené, aby na to boli pripravení, urobiť diskusiu so zástupcami 

podnikateľov a rezidentov v zóne A. Povedal, že zabúdame na podnikateľov v zóne A, ktorí 

budú trpieť tým, že im obmedzíme zákazníkov tým, že tam musia platiť parkovné. Zhrnúť 

nové poznatky a pripomienky z komunikácie a zapracovať do VZN v spolupráci 

s poslancami. VZN znova vyvesiť na pripomienkové konanie a VZN znova predložiť do 

komisií na prerokovanie. Ako posledný bod uviedol, že občanom treba predstaviť investičný 

plán, ak sa vyberú peniaze, čo sa plánuje vybudovať za vybrané peniaze, investície. 

Poslanec Ing. Martin Kojš povedal, že k tomuto VZN prišlo 86 pripomienok od občanov, 

viac ako 160 konkrétnych pripomienok a že za 10 rokov, čo je poslancom, nikdy nevidel takú 

aktivitu od občanov. Už toto svedčí o tom, že to VZN zaujalo a teraz si treba vyhodnotiť 

prečo. Nemyslí si, že komisia dokázala prerokovať všetky pripomienky dostatočne a že vo 

vyhodnotení pripomienok si niektoré odporujú. Niektoré návrhy, ktoré neboli vecné, boli 

schválené a iné, ktoré mali logiku a bolo by dobré o nich diskutovať, myšlienka bola dobrá, 

ale nespĺňali zákonné náležitosti a boli zamietnuté. Rozumie, že v samospráve je legislatíva 

svätá, takže musíme takto ísť, ale pre neho aj takáto pripomienka je ako podnet na 

zamyslenie, akoby sa dali veci prerobiť. Povedal, že na poradách poslancov požadoval pohľad 

na ekonomiku, aké budú príjmy, ako sa bude implementovať zóna B, aké budú výdaje, ako sa 

časovo v zóne B budú implementovať jednotlivé časti zóny B. Povedal, že informáciu 

nedostal. Ďalej požadoval štatistiky z centrálnej mestskej zóny, keďže máme Smart city 

implementované, máme hlavice na jednotlivých parkovacích miestach a tieto informácie tiež 

nedostal. Prekvapilo ho, že keď hľadal iné informácie na stránke mesta, tak tieto štatistiky sú 

dostupné, našiel si čas. Vieme, akú máme obsadenosť parkovacích miest časovú, nevieme 

dĺžku státia. Ďalej povedal, že poslanci dostali do mailu v piatok jednu prílohu odpovede k 

VZN. Spýtal sa, či toto je spôsob, akým sa odpovedá poslancovi na maily, že on napísal 

slušne mail s hlavičkou komu, s menom, kto to napísal. Očakával, že dostane odpoveď. 

Odpovede má k niektorým informáciám, vidí ekonomiku z časti, doplnil, aby si spojili od 

koho tie dotazy išli. Ďalej sa vyjadril k rozpočtu, že tam je 250.000 EUR plus, 130 EUR 

mínus, ak nebudeme nič teraz implementovať, v zásade by sme nemali mať dopad, ale nesedí 

mu tých 250 a 130. Zdá sa, že sme chceli mať zisk alebo výnos v tomto roku, ktorý nevidel v 

mínusových položkách. Povedal, že sa mu páči vo VZN-ku, že ideme alokovať všetky 

vybrané peniaze na infraštruktúru, to si hovorili aj na poradách poslancov. Ale na druhej 

strane vidí riziko, lebo v minulosti sme 100.000 EUR vedeli nájsť z iných zdrojov a ak si 

zvykneme na to, že infraštruktúru obnovujeme len z financií z parkovania za 4 roky, za 6 

rokov, iné zdroje už nebudeme možno skúšať ani nájsť. Mestská rada odporučila schváliť toto 

VZN-ko, ale má informácie, že nemala toho času všetky pripomienky vyhodnotené. Povedal, 

že to bude trošku sarkastické, ale či by dnes poslanci podobným spôsobom mohli schváliť 

rozpočet roku 2025, či s ním budú všetci súhlasiť, aj keď ho nevideli. Poďakoval za 

pripomienky, ktorým bolo vyhovené, ale niektoré ako v zóne B víkendy, sú pre neho aktuálne 

neakceptovateľné. Ďalej nerozumie, prečo doobeda by sa malo platiť, keď parkoviská sú 
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voľné, ak je cieľom obrátkovosť. Podobne zamestnanci potraviny Družba bývalá v porovnaní 

so zamestnancami v centrálnej zóne, ktorí nežijú v Skalici - jedni 150 EUR, druhí 300 EUR 

alebo 500 dokonca zostalo, nelogické. Ako pozitívne uviedol komunikáciu, pekné video pani 

zástupkyne, urobené v piatok alebo sobotu zverejnené. Podľa neho presne toto malo ísť o 2 

mesiace dopredu, takto sme mali začať.  

Faktická poznámka – poslanec Ing. Peter Bartoš nadviazal, že nielen rekordný počet 

pripomienok, ale aj rekordný počet občanov sa zúčastnil, tiež za 10 rokov nevidel toľko 

občanov na zastupiteľstve, takže táto téma ich zaujíma, dotýka sa ich. Predpokladá, že väčšina 

občanov prišla vyjadriť svoj názor, že nie sú s týmto spokojní. Povedal, že sa bavili, že aj 

zóna B niekedy za nejakých podmienok bude nutná, ale určite nie za týchto podmienok. 

Študoval VZN Trnavy, majú tam 3 zóny a ešte každá zóna je rozdelená na 17, 18-25 ulíc a bol 

tam časový harmonogram. Súhlasí s investíciami, občanovi ukážeme, na toto si napr. 

zoberieme pôžičku a tuto vybudujeme také a také parkovisko. Myslí si, že by to bolo ocenené 

a tiež by sa nespoliehal len na to, že čo bude a potom niekedy z toho niečo postavíme.  

Poslanec Ing. Štefan Miša doplnil, že pre neho je najzásadnejšie, že vedenie mesta neurobilo 

verejné rokovanie s občanmi. Povedal, že je dostatok priestoru, máme nevyužité kino, napr. 

tam sa to mohlo uskutočniť. Nechápe, prečo ešte ani raz Mesto neurobilo s občanmi tlačovú 

konferenciu, robí to stále bez občanov. Toto považuje za dôležitú vec pre všetkých a tým, že 

sa to neprerokuje, tak potom ľudia demonštrujú. Povedal, že zástupkyni primátorky Ing. 

Chovancovej to naznačoval asi na prvej porade poslancov a bolo povedané, že ju to nejak 

moc nezaujíma, takže teraz ju to zaujíma. Zúčastnil sa asi troch porád k tomuto VZN-ku, 

takisto mal kopec pripomienok, prekvapujú ho niektorí kolegovia ako otočili, pretože tam 

všetky jeho pripomienky, vysoké ceny, všetko bolo zavrhnuté. Povedal, že možno sa zbierajú 

politické body a stále nedostal nejakú ekonomickú analýzu. Pred asi tromi, štyrmi týždňami 

poslal nejaký návrh, nejaký model ako si predstavuje, aby boli vyhodnotené náklady, príjmy, 

zisk, na čo sa to použije. Nedostal žiadnu odpoveď. Nepáči sa mu napr., že podnikateľ v zóne 

A 150 EUR, občan 20 EUR. Spýtal sa, čo urobila tá kvetinárka, kaderníčka, kozmetička, že 

musí zaplatiť 150 EUR a občan 20 EUR, aký je v tom rozdiel. Dodal, že teraz toto VZN 

nepodporí. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková poprosila občanov, aby nenarušovali priebeh 

mestského zastupiteľstva. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Martin Kojš reagoval na poznámku, diskusia s 

občanmi, že ak by sme spravili stretnutie s občanmi a prídu tam rozumní občania, to nebude 

len o tom, že my to nechceme. Občania sa pýtajú, napr. ako to majú urobiť, keď majú 2 autá, 

3 autá, či prepíše vozidlo na manželku, na dieťa osemnásťročné. Ale oni dostali odpoveď nie, 

toto vám nepomôže a pod. Dodal, že je super, že máme nápady, ak nemôžme diskutovať. 

Faktická poznámka – zástupkyňa primátorky Ing. Katarína Chovancová reagovala na 

poslanca Ing. Mišu a povedala, že nevie kedy povedala, že ju to nezaujíma, že to by mohla 

hovoriť o svojich kolegoch poslancoch, ktorí tam stáli s ňou a povedali, že sumy sú 

v poriadku a v piatok už v poriadku neboli, ale že nebude to vyťahovať, pretože sa to nepatrí, 

nakoľko to majú na poradách. Ďalej povedala, že je pravda, že z poslaneckého zboru bol 

poslanec Ing. Miša naozaj jediný, ktorý došiel s nejakým návrhom iného VZN v rámci súm 

parkovania. Povedala, že keď tam stáli, nikdy nepovedala, že ju to nezaujíma, že to je 

klamstvo a druhá vec je, že všetci, čo tam stáli s nimi, tak k tomu niektorí povedali v tom 

čase, že s tými cenami nemajú problém napriek tomu, že vy ste tam hovorili, že s tými cenami 

problém máte. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Štefan Miša povedal, že s cenami mal problém, lebo 

boli vysoké, a že hovoril, že bude z toho revolúcia. 
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Faktická poznámka – poslanec Ing. Peter Bartoš povedal, že ako si čítal VZN-ka, Trnava 

atď., je tam presne rozpísané, kto je kto a teraz vidí, že aj poslanec Ing. Miša to chápe ináč 

ako on, že pre neho je podnikateľ zóna A za 150 EUR cudzí podnikateľ, napr. z Holíča, takže 

by hľadal skalického podnikateľa v 20 EUR. Povedal, že každý to chápe inak, že sa to bude 

musieť tak prepracovať, aby boli všetky situácie, ktoré môžu nastať, jednoznačné. Uviedol, že 

Trnava to tak má, dokonca tam má lízingové vozidlo, služobné vozidlo. 

Faktická poznámka – poslanec Adrián Hertl povedal, že je vidieť, že vlastne aj poslanci 

tomu nechápu, prečo to majú občania chápať, keď oni sami majú s tým problém.  

Zástupkyňa primátorky Ing. Katarína Chovancová uviedla, že parkovacia politika sa 

začala už intenzívne riešiť od roku 2017 za pána poslanca Baráta, kedy bola žilinskou 

univerzitou vypracovaná štúdia. Na jej základe sa zaviedlo viacero jednosmerných ulíc v 

centre mesta, chystali sa parkoviská, ktoré dnes máme napr. vedľa autobusovej stanice. V 

ďalšom volebnom období, kedy už bola poslankyňa, sa v tejto práci pokračovalo tým, že 

prišlo k verejnému stretnutiu v apríli 2019, kedy sa diskutovalo s občanmi, prišlo k nejakému 

návrhu. Nakoniec ten materiál nikdy neprišiel do života. Po nástupe do našich funkcií sme sa 

snažili túto šesťročnú prácu dotiahnuť do úspešného konca, pokúsiť sa vypracovať nejaký 

finálny návrh VZN-ka a to v podstate už aj na základe tých predchádzajúcich prijatých 

krokov, aj toho verejného stretnutia. Práca na tomto VZN začala podľa nej na základe toho, že 

bola väčšinová zhoda na tom v rámci mestského zastupiteľstva. Môže sa to jednoducho overiť 

tým, že sme tu hlasovali za rozpočet, kde sme si hlasovali za príjmy 250 000 EUR a výdavky 

v hodnote 116 000 EUR. Vtedy sme to nejakým spôsobom odhlasovali bez toho, že by sme 

mali k tomu podrobné dáta alebo analýzy a následne na to si dohodli termín tohto mimoriadne 

schváleného termínu mestského zastupiteľstva. Takže tie sumy si už sami poslanci schválili a 

z nich sme ako pracovná skupina následne aj vychádzali. Pracovná skupina vypracovala 

návrh, ku ktorému sa stretali ako poslanci, pracovné verzie sa postupne menili podľa toho, 

ako sa zapracovávali návrhy a podnety. Povedala, že na poslednú poradu poslancov k tomuto 

návrhu VZN, ktorú mali v stredu pred vyvesením v piatok, prišlo 8 poslancov, z toho jedna 

bola aj zástupkyňa primátorky. Nakoľko už neprichádzali žiadne iné podnety, pripomienky, 

tak jednoducho ten nachystaný návrh išiel von tak, ako bol, o čom následne informovali aj na 

tlačovej konferencii. V mnohom parkovacia politika zostala nepochopená a z veľkej časti je to 

určite aj naša chyba, je to chyba našej komunikácie a myslí si, že prišlo k nedostatočnému 

odkomunikovaniu práve zóny B. Preto by to rada uviedla na pravú mieru. Ona je síce vo 

VZN-ku zaznačená ako zvyšok mesta mimo centrálnej mestskej zóny, ale mali sa spúšťať len 

tie sídliska, ktoré by na to boli nachystané, vybudované a označené riadnym dopravným 

značením. Vôbec sa to netýkalo ulíc pred rodinnými domami. Myslí si, že to môžu potvrdiť aj 

kolegovia poslanci, pretože toto takto nikdy myslené nebolo, to tak nemalo byť spravené. V 

jednom z tých návrhov VZN bolo presne napísané, o ktoré sídliska by išlo, ale nakoniec na tej 

spoločnej porade sme sa dohodli, že to označíme už nejak graficky, čo dnes môžem povedať, 

bola obrovská chyba. K tejto pripomienke sme nikdy nemali pristúpiť a mali sme to predložiť 

tak, ako sme to mali nachystané. Cieľom parkovacej politiky určite nie je to, aby sme trestali 

Skaličanov, ale aby sme spoplatnili službu, využívať verejné priestranstvo na parkovanie áut, 

aby sme zvýšili obrátkovosť a snažili sa motivovať všetkých, ktorí majú garáže pri sídliskách, 

pri rodinných domoch, aby ich začali využívať a uvoľnili tak priestor aj tým ostatným. Hlavná 

premisa toho VZN-ka bolo samozrejme aj donútiť občanov, ktorí tu žiaľ nemajú trvalý pobyt, 

aby sa na neho nahlásili, aby sme neniesli stále na pleciach tú záťaž, Skaličania, ktorí tu 

platíme dane, poplatky za komunálny odpad a na nás pracujúcich sem prichádza podielová 

daň zo štátneho rozpočtu a my toto všetko financujeme a tie benefity využívajú aj všetci tí, 

ktorí tu nemajú trvalé bydlisko. Uviedla, že tu máme približne 7214 bytov, domov, kde sa dá 

trvalé bydlisko, ale asi 2,5 tisíca ľudí, ktorým sa na všetko skladáme. Ak sa niekto snaží 
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postaviť parkovaciu politiku do roviny, že teraz bude škodiť občanom, tak si nemyslím, že to 

je pravda, pretože tí občania sú poškodení. Už dnes verejné priestranstvo využívajú cudzí 

ľudia, nič nám za to neplatia. Na opravu, čistenie, svietenie, budovanie sa skladáme len my z 

našich podielových daní. Na záver uviedla, že dnes je tu 5 skupín, ste tu vy, ktorí sú proti, sú 

skupiny, ktoré sú za obidve zóny, len za jednu zónu a skupina, ktorej je to úplne jedno, ktorá 

možno ani nevie, že sa to predkladá, ale je tu piata skupina, tá najkľúčovejšia, na ktorej sme 

to aj zakladali, na tom, aby sa našli. Tí bez trvalého bydliska, aby boli motivovaní, buď si toto 

trvalé bydlisko tu spraviť a keď si ho tu nespravia, tak nech nám zaplatia do mestskej 

pokladnice to, o čo na podielových daniach dochádzame, čiže 500 EUR pri 2,5 tisíca ľuďoch 

cez 1.000.000 EUR. Nášmu rozhodnutiu neprijať parkovaciu politiku, sa oni len potešia. 

Zostane to už len na tom, že poslanci sa zhodli, že v tejto práci budeme aj naďalej 

pokračovať. Dodala, že si za týmto VZN-kom stojí, nehanbí sa za neho, pracovala na ňom ako 

jedna z mnohých, teraz ho podporí a podporí aj každé ďalšie verzie, ktoré vzniknú na základe 

nejakého spoločného konsenzu. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Peter Bartoš povedal, že je tiež za to, že máme vyše 

2000 občanov, ktorí tu bývajú bez trvalého pobytu, tzn. nedostávame od nich za komunálny 

odpad, ktorý vyvážame, nedostávame podielové dane. Tak, aby sa to urobilo symbolicky, dať 

Skaličanovi za prvé auto v zóne A, B 10 EUR a tomu cudziemu dať 1.000 EUR, že toto videl 

tiež v niektorom VZN v niektorom meste, a potom si ten cudzí rozmyslí, či sa prihlási alebo 

neprihlási. Povedal, že tiež má pocit, že vyberme od Skaličanov, bolo to ešte v prvom návrhu, 

toto už je trochu redukované. 

Poslankyňa Mgr. Veronika Buc PhD. povedala, že presne pre toto dávala poslanecký návrh, 

aby sa o tomto nebavili priamo na fóre zastupiteľstva, že takto mala vyzerať verejná diskusia. 

Mali mať hotové VZN-ko najprv, oddiskutované v rámci verejnej diskusie, poslanci medzi 

sebou s jasným stanoviskom, k tomu dodatky alebo doplnky od verejnosti a v takomto duchu 

sa mohli niesť všetky debaty. Debatovalo sa o tom v každej kaviarni, v každej krčme, ale 

bohužiaľ sa o tom nedebatovalo tu. Mohlo to byť bez uznesenia, mohlo to byť vyjasnené a 

zopakovala, že poslanci sú za parkovaciu politiku, vedia, že parkovanie v meste a dopravu 

treba regulovať. Odznelo, že to bolo už v roku 2017 nejakým spôsobom na zastupiteľstve 

schvaľované, takže nás to čaká. Povedala, že dnes tiež nepodporí tento návrh, ale len si to 

odsúvajú a raz budú musieť súhlasiť a budú musieť nastaviť reguláciu parkovania v zónach. 

Konštatovala, že urobili takú istú chybu ako ostatné mestá, nevytvorili najprv priestor na 

parkovanie, takisto to nevytvorila ani Bratislava, ani Trnava, ani Senica, nepoučili sa na 

týchto chybách, preto je taký nesúhlas s tým, aby sa vôbec parkovanie regulovalo. Navrhla, 

aby sa vytvorili parkovacie miesta tak, aby to bolo možné regulovať ďalej a potom sa môže 

schvaľovať spôsob, akým sa to bude regulovať. VZN-ku chýba dopracovanie druhej časti, 

centrálna mestská zóna je pripravená a potrebuje len nejaké veci doladiť, ktoré už nie sú v 

súlade s tým, o čom tu dnes rozprávali kolegovia poslanci. Povedala, že nie je možné, aby sa 

dokázalo 19 názorov zosúladiť na 100 %, pretože každý to vidí svojimi očami podľa toho, 

ktorú oblasť reprezentuje. Dodala, že pre poslancov to nekončí, VZN-ko bude v ďalšom 

programe, budú musieť o ňom rokovať a bude fajn, ak na poradách nájdu nejaký konsenzus, 

ktorý bude prienikom medzi obyvateľom, poslancom a vedením mesta, pretože iný výsledok 

asi nikto nebude chcieť podporiť.  

Faktická poznámka – poslanec Ing. Martin Kojš zareagoval na nevytvorenie priestoru na 

parkovanie a povedal, že zónu A diskutovali už veľmi dávno, veľakrát na stavebných 

komisiách sa bavili o vytvorení parkovacích miest a nejaké okolo centrálnej zóny naozaj 

tvorili, len vtedy nespustili žiadnu parkovaciu politiku. Vytvorili sa parkovacie miesta za 

autobusovou stanicou, pri materskej škôlke Pod kalváriou. 
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Faktická poznámka – zástupkyňa primátorky Ing. Katarína Chovancová poďakovala 

poslankyni Mgr. Veronike Buc za konštruktívny príspevok v tom, že naďalej budeme 

pokračovať a snažiť sa nájsť konsenzus. Reagovala na to, že medzi občanmi zachytila otázku, 

že ako vieme, že je toľko tých občanov, ktorí nemajú trvalý pobyt. Uviedla, že z daňových 

priznaní vieme, že máme 7214 bytov, stavieb na bývanie a chát, kde sa dá získať trvalý pobyt 

a zo sčítania obyvateľstva vieme, že v Skalici máme 6 400 domácností, tzn. že tam máme 

niekde diskrepanciu okolo 814 a keď máme 2 - 2,5 osoby na byt, pri 2000 ľuďoch krát 

500 EUR, čo by nám na nich chodilo z podielových daní do mestského rozpočtu, to sme 

približne na 1.000.000 EUR. Konštatovala, že parkovacou politikou by sa to asi všetko 

nenabralo, ale bol by to podľa nej správny smer, aby stále neniesli záťaž na pleciach len 

Skaličania, ale aby sa podieľali aj tí, ktorí tu benefity užívajú, ale ničím tu neprispievajú. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková povedala, že je to asi 800 bytov, možno nejakých 

investičných, kde bývajú ľudia, ktorí tu nemajú trvalý pobyt. Keď tu niekto nemá trvalý 

pobyt, tak neplatí ani za odpad a využíva všetky benefity, ktoré toto mesto má. Využíva 

materské školy, celý tento priestor a v podielových daniach na týchto ľudí nechodia finančné 

prostriedky, tzn. že dochádzame cca o 1.000.000 EUR. 

Poslanec Mgr. Miroslav Lipovský povedal, že na poslednej porade poslancov nebol, 

nakoľko už bol vtedy rozhodnutý, že toto VZN-ko nepodporí, ale na druhej strane je  

úsmevné, že vedenie mesta má otvorené ústa z názorov a pripomienok niektorých poslancov, 

pretože toto keby sa dialo na poradách, diskusia, po ktorej teraz všetci volajú, by tam 

prebehla, ale realita je taká, že neprebehla. Preto tu možno teraz je lynčované vedenie, ale tak 

oni si z toho zoberú ponaučenie o tom, aby lepšie informovali a aby to ľudia lepšie pochopili. 

Faktická poznámka – zástupkyňa primátorky Ing. Katarína Chovancová poďakovala 

poslancovi Mgr. Lipovskému za diskusný príspevok, lebo odráža pravdu v tom, ako to celé 

prebiehalo a ako to nakoniec dnes dopadlo. Je úplne inak to, čo bolo za zatvorenými dverami, 

úplne iné to, čo je na kameru. Ešte zachytila otázku, čo s tým má parkovacia politika? 

Odpovedala, že to je jeden z mála nástrojov, ktoré je možné využiť na to, aby občanov 

donútili si tu nahlásiť trvalý pobyt. Akú stratégiu na to zvolia, či to bude mať Skaličan 

zadarmo, oni vysokú sumu..., ale všetko verejné priestranstvo, parkoviská pri sídliskách, ktoré 

sa budujú alebo spolufinancovania projektov, to všetko ide z našich daní tu v meste, ale 

benefity užívajú aj tí, ktorí tu ničím neprispievajú. Parkovacia politika je jeden z nástrojov, 

buď nech si nahlásia trvalé bydlisko alebo nech zaplatia odlišnú oveľa vyššiu sumu za 

parkovaciu kartu ako Skaličania. To, na čom sa dohodnú s poslancami, či sa stanoví prvé 2 

zadarmo a druhí 500 EUR, to už je na tom, aký konsenzus spoločne s poslancami nájdu.  

Poslankyňa mesta Mgr. Oľga Luptáková opäť upozornila verejnosť, aby nevykrikovali, že 

dostanú slovo až sa všetci poslanci vyjadria k problematike. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Martin Kojš povedal, že nemal mnohokrát možnosť sa 

zúčastniť na všetkých poradách, ale na tých, kde bol, počul návrhy od poslanca Ing. Mišu, že 

nesúhlasí s tými cenami, všetci to neopakovali, ale zneli tam pripomienky a na poslednej, čo 

bol, sa ho zástupkyňa Ing. Chovancová pýtala, čo proti tomu má alebo aký je jeho postoj 

k tomu. Odpovedal jej, že počká si na verziu 6.0. Vtedy možno mali 5.0, lebo bolo veľa 

verzií, už z toho mohlo byť jasné, že nie je úplne spokojný a v ten deň vznikala 6.0, pretože 

ďalší poslanci mali kopec formálnych pripomienok, pán Bohun si písal ulice, ktoré tam 

chýbajú, veľa ďalšieho si odnášali, čiže stále mali prichádzať ďalšie a čakali, že bude ďalšia a 

ďalšia diskusia. 

Faktická poznámka – poslanec Bc. Martin Štepán povedal, že by chcel apelovať trochu aj 

na budúcnosť, ktorá nás tu čaká, aj vzhľadom na otvorený územný plán, že sa tu rozprávajú a 
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teda je zhoda medzi poslancami, aby parkovacia politika naplnila trvalé bydliská, aby sa 

zvýšili v Skalici, avšak veľa investičných bytov sa nachádza v nových štvrtiach, nových 

častiach na Lúčkach. Upozornil, že pokiaľ dovolíme, aby developer predával vlastníkom 

týchto bytov parkovacie státia, tak tento efekt sa stratí, chcel by, aby sa na to nezabudlo a aby 

sa v konečnom dôsledku nepenalizovali Skaličania. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková sa spýtala, že keď si developer tu kúpi nejaký 

pozemok a vybuduje bývanie a on si tam vybuduje aj parkovné miesta na svojom súkromnom 

pozemku, ako mu to Mesto môže zakázať. Jedine, že by v územnom pláne bolo, že nemôže 

budovať parkovné miesta s tým, že ich ďalej predá, ale to neexistuje, to je nemožné. Dodala, 

že tie parkoviská neprebrali, tzn. že oni si ich budú musieť spravovať sami, ale to nemôžu 

nikomu zakázať, aby si parkovné miesto tam nepredal. Do územného plánu sa môže akurát 

dať, že keď do budúcna budú s tým poslanci súhlasiť, keď do budúcna tu developeri budú 

budovať nejaké bytové domy, aby sa správali tak ako to bolo na Mlyne, že väčšina tých 

parkovných miest percentuálne určená bude pod tými bytovými domami, to sa do územného 

plánu dá dať. Aby sa zachoval pomer aj zelene, aj všetkého, to je možné, ale toto niekomu 

zakázať nie je možné.  

Faktická poznámka – poslanec Bc. Martin Štepán povedal, že teraz vyriešia ako sa to dá, 

ale tam je práve to riziko, že keď sa to neobmedzí nejakým spôsobom, tak tento efekt sa 

nenaplní, lebo vyslovene si to tam ľudia odkúpia na investičné byty a nám bude pribúdať 

ďalší rast ľudí, ktorí tu nebudú mať nikdy trvalé bydlisko. Dodal, aby hľadali cestu, aby sa 

toto nezvyšovalo, lebo potom tento argument, čo cielime parkovacou politikou, stratí zmysel. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková povedala, že zo zákona nie je možné obmedziť 

developera, keď na svojom súkromnom pozemku spraví parkoviská a tie si predá k bytom.  

Poslanec Ing. Milan Roman povedal, že by sa chcel pripojiť k poslancovi Mgr. Lipovskému 

s tým, že tu sa už možno 10 rokov rozpráva o zavedení parkovacej politiky, ale nikto nemal 

odvahu s tým ísť von, lebo podľa neho každému bolo jasné, že to nejak podobne bude 

vyzerať. Povedal, že čo vidí v tejto debate je, čo sa tu teraz vyjasňuje, že ako to vlastne... a ja 

by som mal takýto nápad... a ja by som to ešte takto urobil..., že to je presne to, čo malo 

prebehnúť určite skorej, aby sa tu dal návrh, ktorému všetci rozumejú a ktorý je všetkým 

jasný a vieme ho vysvetliť aj občanom. Pre neho bolo cieľom odstrániť diskrimináciu 

Skaličanov, vniesť do toho viac spravodlivosti aj do financovania údržby a tvorby 

parkovacích miest, ktoré doteraz platia len Skaličania. Platia to tým, že sú zvýšené dane z 

nehnuteľností, príspevkom zo štátu a nakoniec aj poplatkami za odpad. A tí, ktorí tu bývajú, 

ale nie sú tu prihlásení z rôznych dôvodov, tak vlastne hlavným cieľom toho malo byť, aby 

týchto ľudí prinútili sa tu prihlásiť. O to viac mesto dostane peňazí, o to menej budú všetci 

doterajší Skaličania platiť na poplatkoch za odpad a tým pádom sa to vlastne viacej rozloží. 

Tu sa celé roky budovali parkovacie miesta, aj sa každoročne udržujú a stále to platíme len 

Skaličania a po tých rokoch by sa konečne pridali aj tí, ktorí tu takisto dlhé roky žijú. 

Debatoval s občanmi a väčšina vníma, že nejaké VZN o parkovaní treba, že to nejak 

zregulovať treba. Možno sa môžeme baviť o tom, či Skaličan má mať symbolický alebo 

manipulačný poplatok a koľko má platiť ten, ktorý tu býva, ale nemá tu trvalý pobyt. Podľa 

neho tu je tá hlavná otázka, ako to spoplatniť. Povedal, že týmto návrhom VZN, ktorý po X 

zapracovaných pripomienkach a návrhoch vznikol, sa ten hlavný cieľ vplyvom zapracovania 

týchto pripomienok, aby sme ľudí prinútili si tu spraviť trvalý pobyt, tak ten sa stratil. Ten 

podľa neho sa týmto VZN-kom nedosiahne, takže si myslí, že treba ho urobiť znova, nejak 

inak a keďže má aj istú pochybnosť o nejakej lehote pripomienkového konania, myslí si, že sa 

o tomto VZN dnes ani nemalo hlasovať a dodal, že ani o ňom hlasovať nebude. 
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Faktická poznámka – poslankyňa Mgr. Veronika Buc, PhD. povedala, že si myslí, že to 

parkovacia politika nebola o odvahe, ale presne preto sa nenaplnilo uznesenie číslo 173/2020, 

lebo chýbali dáta, že to nebolo, či mali odvahu alebo nemali, to bolo o tom, že sa zavádzali 

Smart city senzory, ktoré ukazovali výsledky dátové, ktoré aj tento rok žiadali, nejaké dostali, 

nejaké nedostali. Preto sa to doteraz nespustilo. Podľa nej účelom parkovacej politiky má byť 

regulácia parkovania a nie napĺňanie nejakej kasy. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Peter Bartoš povedal, že téma ako zvýšiť počet 

obyvateľov mesta Skalice je pre neho závažná a navrhuje spraviť na to pracovnú skupinu 

poslancov, nech každý dá návrhy, ktoré budú kvalifikovane posúdené a sám má dva návrhy.  

Reagoval na to, že niečo sa nedá, nie sú peniaze, zákonne to nie je možné, že by si 

predstavoval inú analýzu a treba to aj občanom povedať. Ďalej uviedol približné čísla, že za 

odpady platí 14 000 občanov a reálne Vepos vyvezie odpad za 17 000 občanov, takže my 

14 000 občanov, aj vy ak máte svojho suseda, ktorý tu nie je prihlásený, platíte mu službu 

vyváženia odpadov. Povedal, že toto musia zmeniť, lebo potom v decembri sa zase budú 

baviť o koľko zvýšia dane, o koľko zvýšia odpad. Znovu spomenul ideu vytvoriť pracovnú 

skupinu aj s občanmi a povedal, že by sa dali využiť aj motivačné návrhy obyvateľov z 

internetu. Súhlasil, že parkovanie je silný nástroj, ale nie jediný.  

Faktická poznámka – poslanec Ing. Milan Roman povedal, že tiež súhlasí s vytvorením 

komisie, kde by riešili ako zvýšiť počet ľudí s trvalým pobytom, pretože sa o tom bavia už 

roky a veľmi sa v tom neurobilo a určite sú ľudia, ktorí majú nápady, ako to urobiť, kľudne aj 

z občanov, nech sa zapoja. Ďalej reagoval na poslankyňu Mgr. Buc, na potrebu dát a povedal, 

že dáta o tom, že údržbu a tvorbu parkovacích miest platia Skaličania a tí cudzí sa nijakým 

spôsobom nepodieľajú, na to nepotrebujeme dáta, to vieme. Riešilo sa to tu 4 roky ako zvýšiť 

počet obyvateľov s trvalým pobytom, aspoň 5 krát to na zastupiteľstve zaznelo. Uviedol, že sa 

dokonca ponúkal, že s tým pomôže, ale nikdy k takému osloveniu neprišlo a teda sa nič 

neurobilo a dnes ich to dobehlo a musí sa to riešiť. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková k tomu povedala, že spravodlivé to nebude nikdy 

preto, lebo teraz nový stavebný zákon prikazuje vytvoriť pri výstavbe domu 3 parkovné 

miesta, čiže tí, čo bývajú na domoch, sú ešte postihnutí tým, že musia budovať 3 parkovné 

miesta alebo garáž a tí, čo bývajú na činžiaku môžu mať aj 3-4 autá a sami si museli 

vybudovať žiadne parkovné miesto. Tzn., keby boli aj nejaké peniaze z parkovacej politiky a 

pri činžiakoch, určite Trávniky je treba robiť nové parkoviská, tak na to sa budeme my všetci 

skladať, čo my sme si za vlastné peniaze parkovné miesta na našich pozemkoch mohli urobiť.  

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 
 

Číslo bodu: 4. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 18 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 
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 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

Mgr. Ľudovít Košík Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša 

 Erik Rangl 
Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 
Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček 

Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka     

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan – Ferdinand Blaha povedal, že hlavne zo strany zástupkyne Ing. Chovancovej 

počúva ako naplniť kasu a bolo tu hovorené, ako dlho sa tento parkovací návrh schvaľuje, že 

už pred štyrmi - piatimi rokmi, že sa to preberalo a dospeli k návrhu, ktorý je šitý horúcou 

ihlou a na svetlo verejnosti, nás občanov sa to dostalo iba nedávno. Povedal, že sa predkladá 

taký návrh, ktorý je absolútne pre občana Skalice neprijateľný. Tiež sa pozeral na parkovaciu 

politiku v iných mestách a uviedol, že aktuálne v Senici tí, čo to platia, tak sa z toho 

odhlasujú. Ďalej povedal, že asi pred šiestimi rokmi s pani poslankyňou Rekošovou riešil 

parkovanie na ulici Ludvíka Svobodu, pretože sa tam parkuje pozdĺž kúpaliska a bolo 

odsúhlasené a schválené, že sa naznačia čiary, aby sa parkovalo normálne, ale k ničomu 

neprišlo.  
 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 
 

Číslo bodu: 4. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 2 

Prítomní: 19 

 

   Za: 

Ing. Peter Bartoš Mgr. Veronika Buc  Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá 

Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš Mgr. Ľudovít Košík Mgr. Miroslav Lipovský 

JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl Ing. Milan Roman 

Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 
Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán 

 Peter Vaculka       

 

   Nehlasovali: 

Bc. Petra Balážiková  Ľuboš Beňa 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan – Tomáš Bucha sa spýtal, či poslanci poznajú niečo takéto, tieto dáta, ktoré nemajú a 

či vedia, kde ich nájdu, povedal, že on ich našiel, sú verejne prístupné a ukázal výstup zo 
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Smart city, ktoré stálo skoro pol milióna a dnes sa platí 5.000 EUR mesačne udržiavací 

poplatok a povedal, že to ukazuje „blbiny“. Dodal, že dáta existujú, stačí ich hodiť do Excelu 

a sú výsledky. Spýtal sa, či by si uvedomili svoje chyby, keby tam občania nestáli. Povedal, 

že parkovacia politika je vágny výraz, za to sa dá schovať toľko vecí, že by prestal používať 

tento výraz. Ďalej, že problém s parkovaním v centre mesta v Skalici neexistuje odkedy sa 

zaviedlo rýchloobrátkové parkovanie, problém je na sídliskách, centrum mesta je obsadené 

jednu tretinu dňa, sídliská majú problém dve tretiny dňa. Ľudia nemajú kde parkovať a týchto 

ľudí vy chcete ešte spoplatniť a nič im za to nedať. Ďalej sa vyjadril k parkovaniu 

v nemocnici, že pani primátorka sa vyjadrila, že otvorí diskusiu s nemocnicou, kde 

zamestnanci parkujú na Potočnej ulici, bolo povedané, že to je dočasné, nejaké testovacie 

riešenie. Bolo to ešte za predminulého primátora pána Chovanca, odvtedy to tak zostalo, 

nerobilo sa s tým nič. Spýtal sa, či je potenciál, aby sa tí zamestnanci vrátili do priestorov 

nemocnice, uvoľnila by sa Potočná ulica a tým by sa malo začať. Povedal, že ho šokuje 

motivácia dostať peniaze z cezpoľných. Vie, že bývalá vláda niečo poškrtala a teraz nejaké 

peniaze chýbajú, ale myslí si, že toto nie je riešenie. Povedal, že sa Skalica hrdí titulom 

kráľovské mesto, tak aby mesto bolo veľkorysé k tým cezpoľným a hľadalo úspory niekde 

inde a spýtal sa aké úspory Mesto urobilo na svojej strane. Poukázal na Smart city, že 

mesačne sa platí za údržbu niečoho, čo nefunguje 5.000 EUR, čo je ročne asi 60.000 EUR, 

ktoré utekajú a výsledok je v podstate nič. Dodal, že chýba komunikácia s občanom a keď 

chcú vyberať nejaké peniaze, aby sa dávali na transparentný účet, pretože občan neverí, že tie 

peniaze pôjdu tam, kam majú. Ako príklad uviedol poplatky za psa v Skalici, ktorý sa  

navyšoval a nepribudli žiadne odpadkové koše, žiadne sáčky pre psíčkarov. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková odpovedala na otázku, ktorá sa týkala nemocnice 

a povedala, že prebehlo jednanie, ale nemôže prísť momentálne k dohode, pretože sa ide 

budovať nový pavilón, starý sa ide celý búrať a tam bude presun ťažkej techniky. Rokovania 

prebehli, za určitú dobu sa zmenili traja riaditelia, ale bol prísľub, že to budú spolu riešiť. 

Dostali na projekt nového pavilónu peniaze, preto tam bude teraz ťažká technika a nie je 

možné tam nejak to ďalej zaťažiť. Dodala, že ešte predtým, než vstúpil AGEL do nemocnice, 

tak niektoré pozemky sa predali súkromnej firme a že Mesto je minoritný akcionár a tie 

pozemky nevlastnilo. K Smart city povedala, že tento už rozbehnutý projekt prebrali a 

dokončili. Upresnila, že udržiavací poplatok za mesiac je 1.000 EUR, tzn. že za rok je to 

12.000 EUR. Evidujú, že sú tam nejaké nedostatky, reklamovali to u dodávateľskej firmy. 

Faktická poznámka – poslanec Ľuboš Beňa povedal, že síce sa na obrazovke zobrazilo, že 

nezahlasoval za udelenie slova, ale bol to technický problém a že dodatočne súhlasí, aby pán 

Bucha vystúpil. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Milan Roman reagoval na časť, kde pán Bucha 

spomínal, že sme kráľovské mesto a aby sme od cudzích nevyberali a povedal, že k výsadám 

kráľovského mesta historicky patrilo aj to, že mesto mohlo vyberať mýto a vrátil by sa k 

tomu. Uviedol, že je stále za to, aby sa ľudia bez trvalého pobytu väčšou mierou podieľali, 

aby to platili, aby to nebolo na pleciach Skaličanov.  

Faktická poznámka – poslanec Ing. Martin Kojš reagoval na časť, že Mesto by malo 

hľadať úspory u seba. Povedal, že nie je to len o tom, že občanom sa snažíme všetko 

zvyšovať a Mesto v predloženom rozpočte ušetrilo 790 000 EUR, aby sme vôbec zostavili 

rozpočet, takže aj Mesto sa snaží šetriť.  

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 
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Číslo bodu: 4. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 19 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

Mgr. Ľudovít Košík Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša 

 Erik Rangl Ing. Milan Roman 
Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 
Ing. Rudolf Šantavý 

 Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka   

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan - Alena Horná predstavila sa a povedala, že sa sem presťahovala po desiatich rokoch. 

Počas diskusného príspevku si vypla mikrofón a nie je zaznamenaný na audio zariadení. 

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 4. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 19 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

Mgr. Ľudovít Košík Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša 

 Erik Rangl Ing. Milan Roman 
Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 
Ing. Rudolf Šantavý 

 Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka   

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan – Dagmar Olajošová povedala, že ako členka ekonomickej komisie, má nejaké 

informácie, zúčastnila sa troch komisií, aj komisie, ktorá bola spojená so sociálnou a so 
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stavebnou, takže vie, ako sa to ťažko rodilo, koľkokrát sa upravoval podklad k parkovacej 

politike. Povedala, že ani Bratislava si netrúfla schvaľovať parkovaciu politiku bez verejného 

prerokovania. Takisto Trnava, Banská Bystrica, Košice. Toto bol jeden jediný vážny zádrhel, 

ktorý sa niesol celým schvaľovaním ďalej. Celý čas hovorila, že deliť Skaličanov na rôzne 

zóny je nešťastné. Všetci by mali mať výhodu, tí, čo tu majú trvalé bydlisko a tých ostatných 

nesmieme viniť, lebo tí prinášajú nejakú hodnotu, väčšina ľudí, ktorá chodí do Skalice, chodí 

tu pracovať, teda robí na týchto občanov, ktorí tu žijú. Povedala, že od samého začiatku 

hovorila, že je to nešťastne nastavené aj po poslednej komisii bola zásadne proti a že celé to 

nie je len ekonomicky nezvládnuté, ale je to aj politicky nezvládnuté. Povedala, že bude 

citovať zástupkyňu primátorky Ing. Chovancovú: „Mne nikto nebude kázať, ako mám mesto 

Skalica riadiť a aké poplatky za parkovné mám dávať“ a povedala, že to bola jej téza, že bola 

vedľa nej. A takisto aj iní poslanci sa vyjadrovali, budem citovať, teraz nebudem menovať 

toho pána poslanca: „Nastavme to tak, aby to bolo priechodné a potom tam dohodíme všetky 

ostatné ulice a postupne budeme zdvíhať sumu, aby to bolo tak, aby nám to vyhovovalo“. To 

bola ďalšia téza. Dodala, že ešte bojuje za to, aby to nebola daň, aby to bol poplatok, ktorý sa 

nebude stále zvyšovať, lebo nikdy sa nezníži. Je to klamstvo, je to podvod a ja som bola 

povinná to povedať. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková zareagovala na diskusný príspevok pani 

Olajošovej a povedala, že na tej porade bola, kde boli 4 komisie prítomné, pani Olajošová 

bola tiež prítomná a celý čas sa bavila a v závere sa pýtala na tie otázky, ktoré už boli 

zodpovedané. Spýtala sa poslanca Ing. Milana Romana, či to môže potvrdiť, pretože tam bol 

tiež, že sedela pani Olajošová za ním, celý čas diskutovala so svojou kolegyňou, ktorá sedela 

vedľa nej. 

Faktická poznámka – zástupkyňa primátorky Ing. Katarína Chovancová sa spýtala pani 

Olajošovej, kedy vedľa seba vôbec stáli alebo sedeli na tej komisii. Myslíte tam, kde vy ste 

sedeli hentam vzadu a ja som sedela tu, ako sedia ľudia, ktorí riešia toto zastupiteľstvo? To 

chcete povedať, že ja som vedľa vás sedela a ja som sa vedľa vás vyjadrila? Lebo to ste tam 

povedali. A za ďalšie, absolútne klamete, postaviť sa tu, očierňovať a klamať, to je úroveň 

vaša, nie moja a keď už ide o to, na tých dvoch komisiách ste nepovedali ani mäkké F k dvom 

zónam. Ak ste teda taká bojovníčka za občanov, za demokraciu a za to, aby ste si vyjadrili 

názor, tak ja by som čakala, že keď sa tu posadíte na komisiu a riešime návrh, tak čo napr. 

povedať, počúvajte kolegovia, ale 2 zóny sú úplná hlúposť. Vy ste sa pýtali len na voľné 

hodiny a či budú v tomto VZN-ku a bolo vám jasne povedané, že v tomto VZN-ku súčasťou 

nebudú, ale budú súčasťou prevádzkového poriadku, bude zapracovaná karta Skaličana. 

Takže ak vy poviete, že ja som niekde vedľa vás stála, tak som sa vyjadrila, sú tu moji 

kolegovia, niektorí sú so mnou už 2 volebné obdobia, niektorí sú so mnou prvé volebné 

obdobie. Toto naozaj nie je môj štýl vyjadrovania a je mi až proti srsti sa tu obhajovať voči 

takýmto klamstvám. Toto, čo ste tu povedali, hovorí o vás, nie o mne a v mojich očiach ste 

klesli na úroveň jednoduchej klamárky.  

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 4. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 17 
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Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 18 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl 

Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 
Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán 

 Peter Vaculka       

 

   Nehlasovali: 

Mgr. Ľudovít Košík 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan – Pavol Buchta sa predstavil ako iniciátor petície a povedal, že je sklamaný z toho, že 

túto petíciu, s prepáčením, poslali niekam. Inde tieto petície fungujú normálne, sú 

plnohodnotné a tak ste nám vlastne dali najavo, že nesúhlasíte ani s názorom občana a teraz v 

podstate nevie, čo s tými petíciami a ako sa vlastne bude s nimi pokračovať a či sú vlastne 

plnohodnotné.  

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková povedala, že mu išla odpoveď hneď v pondelok, 

bolo to sem doručené za 2 minúty 2 hodiny v piatok a o druhej bol koniec pracovnej doby.  

Občan – Pavol Buchta povedal, že to takto stihol, nie je jeho problém, ale na základe týchto 

problémov, čo sú tu, tak to stíhal na poslednú chvíľu. To isté je aj papierová forma a dodal, že 

ešte teraz tu má asi 300 podpisov, ale nevie, či sa to bude uznávať. Ďalej sa vyjadril k 

parkovacej politike, že stačí to raz prijať a už nebude cesty späť, bude sa to zvyšovať od roka 

k roku s tým, že to bude zaťažovať občana takými čiastkami, že na to už nebude mať. 

Povedal, že je mu špatne z toho, čo sa našilo na ľudí, že všetko sa robilo za chrbtom a na 

poslednú chvíľu zvládli toto zorganizovať. Prišiel kvôli občanom, aby im otvoril oči a 

nestíhajú sledovať stránky mesta, kedy, čo je v pláne rokovať a že dúfa, že toto VZN-ko sa 

úplne zruší a tento návrh bude zamietnutý. 

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 4. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 2 

Prítomní: 18 
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   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl 
Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 

Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka 

 

   Nehlasovali: 

Mgr. Ľudovít Košík Mgr. Miroslav Lipovský 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan – Marián Olgyay povedal, že sú kriminalizovaní ľudia, ktorí sa ničoho nedopustili,  

platia dane a odpady, len ich neplatia v Skalici, všetky svoje povinnosti voči zákonu si plnia. 

Je veľa Skaličanov, ktorí to robia opačne, v Skalici nebývajú, netvoria odpady, ale podielové 

dane a odpady tu platia. Pravdepodobne ich bude podstatne menej. Povedal, že je nebezpečné 

takto kriminalizovať ľudí, pretože už teraz sú ľudia vystavovaní nenávistným prejavom, aby 

to neprešlo do nejakých fyzických potýčok. Tí ľudia nič nespravili, každý má právo podľa 

zákona vybrať si miesto svojho trvalého bydliska.  

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 4. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 19 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl 

Ing. Milan Roman 
Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 
Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček 

Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka     

 

   Nehlasovali: 

Mgr. Ľudovít Košík 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 
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Občan – Yvonne Stančiaková povedala, že je za úpravu parkovania v centre mesta, centrum 

je potrebné spoplatniť, že sa to vyriešilo rýchloobrátkovým parkovaním. Povedala, že než sa 

vyberajú od občana peniaze, tak je treba najprv vytvoriť podmienky k tomu, aby občan mal 

svoje miesto a zaparkoval. Sledovala parkovaciu politiku v Topoľčanoch, sledovalo sa to, 

prebehlo to tam v kľude, mali k tomu debaty, ale tu to len niekde vyletelo na internete. Ďalej 

povedala, že občania by mali záujem vypomôcť a urobiť si brigádu na úpravu parkoviska, ako 

príklad uviedla sídlisko Trávniky, že by to bol dobrý nápad, keby Mesto zariadilo nejaký 

dozor a projekt. Povedala, že v Topoľčanoch urobili kompromis, mysleli aj na nízkopríjmovú 

skupinu občanov a majú 10 EUR na bytovú jednotku, že tieto uvedené sumy sú scestné. Aby 

to celé pochopila, hľadala nejakú odbornú štúdiu z dopravnej inštitúcie. 

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 4. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 3 

Prítomní: 19 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl 

Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka 

 

   Nehlasovali: 

Mgr. Ľudovít Košík Ing. Milan Roman Ing. Jana Slobodová Rekošová 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan –  pán Nosek (neuviedol svoje krstné meno) poprosil o vysvetlenie poplatku rezident 

– nerezident 500 EUR, pretože z toho, že nejaké parkovacie miesta v teréne nie sú 

vybudované, ktoré človek, keď zaplatí, keby to vstúpilo do platnosti, tak nemá garantované 

parkovanie. Ale v podstate vychádza to tak, že tých 500 EUR, čo dostávate na nás, tak sa ešte 

navýšilo o tú sumu, čo by sme mali zaplatiť za parkovacie miesta, ktoré nie sú. 

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 4. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
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Za: 14 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 4 

Prítomní: 18 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček 

Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka     

 

   Nehlasovali: 

Mgr. Ľudovít Košík  Erik Rangl Ing. Milan Roman Ing. Jana Slobodová Rekošová 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan – Martin Pobuda chcel vysvetlenie k spomínaným 2500 občanom, ktorí tu nemajú 

pobyt, ale chcú ich dohľadať cez autá, ale že ako sa vie, že títo občania majú autá. A keď to 

má slúžiť na dohľadanie týchto ľudí, dohľadá sa 99 %, spýtal sa, ako VZN-ko bude 

pokračovať, ako sa bude navyšovať cena do budúcna. Či sa plánuje navyšovať alebo sa 

plánuje zrušiť, keď sa nájdu títo ľudia všetci a všetci sa tu prihlásia. Ďalej uviedol, že tie byty 

niekto spravuje, nejaké správcovské spoločnosti a tí majú nahlásený počet ľudí skrz dodávky 

vody, tepla, že možno týmto smerom by sa dalo uberať.  

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková povedala, že všetky tieto pripomienky sú 

zaznačené a zohľadnia sa v prípade ďalšej prípravy VZN-ka, ak sa do budúcna rozhodne, že 

sa bude ďalšie pripravovať.  

 

Návrh nariadenia: 

 

Nariadenie č. .../2024 

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica uznáša sa na Všeobecne záväznom nariadení mesta 

Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel. 
 

Číslo bodu: 4. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Skalica č. .../2024 o dočasnom parkovaní 

motorových vozidiel  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 2 

Proti: 16 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 18 

 

   Za: 

Ing. Katarína Chovancová Mgr. Ľudovít Košík 

 

   Proti: 



ZÁPISNICA č. 2/2024 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Skalica, konaného dňa 21.2.2024  

so začiatkom o 15.00 hodine 

 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský 

JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl 
Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 

Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka 

 

Nariadenie nebolo prijaté. 

 

 
 

Bod č. 5 - Stanovisko k zámeru SPP a.s. Bratislava na vybudovanie 

„Veterného parku Skalica  východ“ a „Veterného parku Skalica  západ“ v k.ú. 

Skalica  

 
Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková požiadala Ing. Jozefa Hlavatého, aby uviedol 

materiál. 

Ing. Jozef Hlavatý uviedol, že tento návrh je iniciatíva komisie výstavby, aby mestské 

zastupiteľstvo schválilo uznesenie, aby bol vyslovený nesúhlas Mestského zastupiteľstva 

mesta Skalica s návrhom veterného parku východ a západ od SPP, a.s. Druhé uznesenie je 

také, aby sme do zmeny územného plánu, ktorý pripravujeme a bude sa o rok schvaľovať, 

zapracovali zákaz alebo nesúhlas do záväznej časti, aby sa takéto veterné parky u nás podľa 

návrhu SPP vôbec realizovali v katastri mesta Skalica. K materiálu uviedol ďalšie informácie, 

že prišli postupne dva návrhy SPP na zriadenie veterného parku v počte asi 15 vrtúľ na 

výrobu elektrickej energie. Bolo to v rámci posudzovania vplyvov na životné prostredie, takže 

to nie je územné rozhodnutie, to nie je stavebné povolenie, je to prerokovanie v rámci zákona 

o vplyvoch na životné prostredie. Mesto bolo vyzvané na vyjadrenie sa k jednému aj k 

druhému zámeru v novembri a v decembri dalo záporné stanovisko, išli tam dve záporné 

stanoviská. Západ bol včera prerokovaný, boli tam s pánom prednostom, aby potvrdili toto  

stanovisko. Na prerokovaní dostali viacero pripomienok z iných organizácií, aj od občanov, aj 

od nás, dostali asi 40 bodov, ktoré majú vysvetliť. Oni to vysvetlia, doplnia a potom bude 

verejné prerokovania, ktoré sme požadovali, aby bolo tu v Skalici. Dodal, že ak im to 

ministerstvo životného prostredia neodsúhlasí alebo ak posúdi ministerstvo, že to bude mať 

negatívny vplyv na životné prostredie, tak skončili. Pokiaľ ministerstvo z objektívnych príčin 

povie, že je to možné, tak môžu pokračovať ďalej, požiadali o zmenu územného plánu, to 

bude prerokované v zastupiteľstve a pokiaľ sa im to neodsúhlasí, tak by sa to nemalo 

realizovať, takže Mesto zatiaľ sa stavia k tomu negatívne. 

 

Rozprava k materiálu: 

 

Poslanec Ing. Milan Roman reagoval na to, ako to robí pán Bucha, že namiesto toho, aby sa 

opýtal, tak vypisuje a už rovno odsúdil všetkých ľudí v ekonomickej komisii a preto chce 

vysvetliť stanovisko ekonomickej komisie. Povedal, že ekonomická komisia vníma aj to, že 

minimálne tri okolité obce rokujú o umiestnení tohto veterného parku. Keď sa baví s ľuďmi, 

najviac im vadí vizuálny smog alebo že sa na to budeme musieť pozerať. Lenže oni brali do 

úvahy aj to, že keď sa na to máme pozerať, tak nech za to máme peniaze a nie zadarmo, lebo 

sú ekonomická komisia, tak sa pozerali z tohto hľadiska. Ďalej uviedol, že vláda pripravuje 

novelu Zákona o strategických investíciách, kde plánuje zahrnúť veterné parky medzi 



ZÁPISNICA č. 2/2024 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Skalica, konaného dňa 21.2.2024  

so začiatkom o 15.00 hodine 

 

strategické investície, čo by znamenalo, že sa rozhodnú, že nám to tu postavia a nebude o tom 

zastupiteľstvo rozhodovať. Upozornil, že sa toto môže stať aj bez nášho súhlasu a bez toho, že 

by to malo aj ekonomický prínos. Takisto si hovorili, že ešte sa dalo vyjednávať o 

podmienkach, dali sa zmeniť počty vrtúľ, výšky, miesto atď. Už sa v tom nepokračovalo a o 

neumiestnení vrtúľ sa mohlo normálne klasickým spôsobom rozhodnúť pri zmenách 

územného plánu, kde sa to dalo jednoducho zamietnuť, ale rozumie tomu, že toto je politické 

gesto. Mal potrebu za ekonomickú komisiu vysvetliť, prečo takto uvažovala, lebo to je 

ekonomická komisia. Brali všetky tieto možnosti do úvahy a chceli si nechať otvorené zadné 

dvierka, aby podľa toho, ako sa budú vyvíjať zmeny zákonov, mohli na to adekvátne 

reagovať. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Rudolf Šantavý povedal, že stavebná komisia má k 

tomu trochu iné stanovisko, pretože tá žiadosť od SPP na zmenu územného plánu je 

definovaná takým štýlom ako je definovaná. Čo znamená, že ak chceš zapracovávať do 

územného plánu nižšie, menší počet vrtúľ, tak by aj tá žiadosť mala byť taká. Tu je 

definovaných 266 m. Dodal, že možno príde žiadosť sólo na zmenu územného plánu, možno 

budú menšie vrtule, možno budú inde rozmiestnené, v každom prípade vždy o tom rozhoduje 

zastupiteľstvo. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Milan Roman uviedol, že ekonomická komisia nevie o 

všetkých zmenách, ani nevie, kto podal žiadosť na zmenu územného plánu. Povedal k tomu, 

že vždy o tom rozhoduje zastupiteľstvo, podľa teraz platného stavu áno, ale on hovoril o tom, 

že sa môže stať, že tá zmena nastane.  

Poslanec Ing. Martin Kojš nadviazal na to, že dnes rozhoduje zastupiteľstvo, povedal, že 

môžeme polemizovať, čo bude neskôr, ak bude iná legislatíva, možno nebudú môcť hlasovať 

a štát rozhodne, ale dnes môžu hlasovať, dnes môžu rozhodnúť. Povedal, že téma je pre neho 

zložitá, existujú pre aj proti. Európska únia sa vybrala cestou, že jednotlivé štáty majú 

nejakým spôsobom podporovať životné prostredie, byť ekologický. Slovenská republika 

prijala tieto záväzky, takže hľadá cesty, a preto máme aj dnes na stole veterné parky. Osobne 

vníma vizuálny smog, ktorý bol spomenutý, aj keď sa baví s občanmi. Neviem, či by bolo 

možné to vizualizovať, mať nejaké makety, elektronicky si predstaviť, ako to bude vyzerať. Je 

to 264 m vysoké, možnože vizuálne nejaký balónik, ktorý bude hore a uvidíme, ako to bude 

vysoko. Tá výška, to bude kolos. Zóna Baťák v tých miestach, tam sa mu to nepozdáva, ale ak 

to má zmysel a máme ísť touto cestou v tej zóne ako je cyklotrasa na hory, možno áno, možno 

to nejaký zmysel má, obzvlášť keď sa presadzuje enviroment. Spýtal sa, či jadrová energia je 

ekologickejšia ako veterná, solárne panely či sú ekologickejšie, či by sme sa nemali vybrať 

inou cestou, stratégiu by nám mal určiť štát. Ďalej sa spýtal, ako budú zlikvidované tieto 

veterné elektrárne, vrtule, veľké stojany, majú nejakú životnosť 10 - 15 rokov. Obrovské 

množstvo kamiónov bude musieť prísť na tie miesta, to tiež nie je veľmi ekologické, aby 

vytvorilo obrovské patky, haldy betónu, ktoré bude treba naviesť, dá sa dlho diskutovať, či to 

ekologické je alebo nie je. Uviedol, že teraz máme ponuku od firmy SPP a hlasujeme len o 

firme SPP. Nadviazal na Ing. Hlavatého, ktorý uviedol, že máme uznesenie, aby sa 

nerealizovali veterné parky, to chcel vypichnúť, to uznesenie nie je, aby sa nerealizovali 

veterné parky, ale je tam spomenuté od spoločnosti SPP a.s. Čiže, ak príde iná spoločnosť, 

toto uznesenie, ktoré sa dnes schváli, už nebude platné pre ďalšiu spoločnosť. Dodal, že mu to 

nevadí, že to takto je nachystané, pretože diskusia by mala ísť ďalej. A možno v územnom 

pláne si povieme, že na niektorých miestach ten veterný park môže byť, možno 2-3 vrtule a 

potom nech je normálne výberové konanie, možno sa prihlásia rakúske spoločnosti, možno 

iné slovenské. Zatiaľ legislatíva tieto veci neumožňuje, legislatíva nie je postavená, aby tu 

veterné parky boli. Pochválil spomenuté verejné prerokovanie, že to je výborný krok. 
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Navrhol, aby to teraz odmietli a ďalej na tom prerokovaní môžu kolegovia vysvetľovať z 

SPP. 

Faktická poznámka – prednosta MsÚ Ing. Anton Bobrík uviedol, že sa včera zúčastnili  

prerokovania, bolo tam pozvaných 22 spoločností, tzn. štátnych orgánov, ostatných verejných 

orgánov, bolo tam 8 občanov pozvaných, zúčastnili sa len oni dvaja za Mesto, pán Hlavatý 

a pán prednosta. Bol tam v zastúpení envikonzult, ktorý zastupoval predkladateľa požiadavky 

na posúdenie tohoto, zástupcovia ministerstva a pán starosta za obec Rohatec, to boli všetci, 

ktorí sa zúčastnili. Boli tam predložené z ich strany nejaké požiadavky, 28. My sme trvali na 

tom, čo bolo zhrnuté v tom stanovisku. Musí sa vyjadriť spracovateľ, tzn. plynári, k tomu, čo 

sme my predložili, teda zamietavé stanovisko a zdôvodniť všetky naše námietky. Dokonca 

sme presadili, aby aj graficky spracovali pohľadové štúdie, ktoré budú vykazovať to, čo nám 

veľmi vadí, tzn. pohľadová stránka od Moravy, od Holíča a aj z druhej strany. Dúfa, že toto 

všetko bude zapracované. Celkom bolo 39 pripomienok, ktoré musia zodpovedať v tom 

stanovisku a na základe toho spracovania potom s ich stanoviskom sa to prerokuje na 

verejnom zhromaždení tu v Skalici. 

Poslanec Ing. Štefan Miša doplnil, že je to dosť veľká investícia pre Skalicu, čiže mohol by 

byť z toho aj nejaký ekonomický prínos. Bojujeme tu stále s peniazmi, podľa jeho názoru by 

sa týmto dala teoreticky naplniť mestská kasa, ale už každý nech sa rozhodne sám. Povedal, 

že takisto víta, že bude verejné prerokovanie, aby tam zazneli odborné stanoviská nezávislých 

firiem, či to je škodlivé alebo nie je, pretože takisto mu to niekedy zdvíha tlak, čo sa na 

sociálnych sieťach všeličo vypisuje, sú to len polopravdy alebo domnienky, podľa neho by sa 

s tým malo ďalej pokračovať. 

Poslanec Ľuboš Beňa konštatoval, že nie je odborník na energetiku, ale zúčastnil sa aj on 

výletu v Rakúsku, kde im to bolo predstavené, boli u tých vrtúľ a nezaznamenali nejaké 

rušivé elementy. Tiež povedal, že to má svoje pre a proti. Je tu veľké riziko, keby na to 

pristúpil Mokrý háj, Radošovce, Sudoměřice, tak sa budeme na to aj tak pozerať, akurát z 

toho nebudeme nič mať. Spýtal sa, že teraz, keď to zamietneme ako zastupiteľstvo, ako mesto 

a keď príde k tomu, že vláda to dá do nejakej položky strategického významu, tie sa budú 

stavať, rovnako sa budú stavať na pozemkoch mesta, či príde mesto o nájmy za tie pozemky, 

kde sa postavia tie vrtule alebo či vláda, štát alebo niekto bude platiť mestu. 

Poslankyňa Mgr. Veronika Buc, PhD. uviedla, že k tejto téme diskutujú aj okolité obce a 

vie, že obec Radošovce k tejto téme zvoláva 6.4. referendum, kde je nastavená jediná otázka, 

či ľudia súhlasia s veterným parkom. Druhá vec je predstavenie kompletných informácií, že 

čo to veterný park je. Povedala, že možno už aj pred rokovaním sme mohli takéto stretnutie v 

meste mať, aby informácie boli komplexné a zosumarizované a myslí si, že verejný záujem o 

túto tému je vysoký a bolo by to vhodné. Povedala, že sa jej páči prístup starostky obce 

Radošovce, ktorá sa k tomu postavila konštruktívne, zvoláva tam stretnutie obyvateľov, 

vyhlasuje referendum, pretože sa tým dozvieme obavy, možno budeme vedieť na mnohé 

otázky odpovedať v prítomnosti nejakých odborníkov, ktorí tomu rozumejú alebo s tým majú 

pozitívnu skúsenosť. Ďalej povedala, že zamietame SPP zámer a pán prednosta spomínal, že 

tam bolo tých investorov, účastníkov niekoľko a spýtala sa, či budeme takýmto spôsobom 

zamietať každú jednu žiadosť od iných, keď príde napr. ZSE s podobným zámerom. Dodala, 

že týmto uznesením zamietame jednu konkrétnu žiadosť a nerozumie, prečo sa zamieta len 

SPP, prečo sa nedá sumarizované vyjadrenie, či to chceme v  meste alebo nie. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Martin Kojš povedal, že rozumie tomu tak, že teraz 

zamietame SPP, tak sú uznesenia, ale ďalej budeme schvaľovať územný plán a v územnom 

pláne sa môžeme rozhodnúť, či necháme niečo otvorené alebo tam striktne neskôr v 

územnom pláne dáme nejaké obmedzenia. 
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Faktická poznámka – prednosta MsÚ Ing. Anton Bobrík uviedol, že viac-menej to 

poslanec Ing. Kojš povedal, že to prvé uznesenie sa týka SPP, aj keď to druhé uznesenie, 

zapracovanie do územného plánu nie pre SPP konkrétne, ale vyplývajúc z tej žiadosti SPP sa 

dá zákaz týchto parkov všeobecne, čiže to sa bude týkať každého investora. Dodal, že sa to 

bude zapracovávať do územného plánu, nie v takomto znení presne, bude sa to znovu 

definovať a ten zákaz sa bude schvaľovať, tam predpokladá, že len vyplývajúc z tohoto 

uznesenia. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Rudolf Šantavý doplnil informácie, že v Áčku sa 

vyjadrujeme k zámeru veterný park východ, západ podľa predloženého zámeru, tzn. jednému 

konkrétnemu. V Béčku sa vyjadrujeme zasa k žiadosti na zmenu územného plánu, je to 

predčasne, než budeme prerokovávať územný plán my v rámci komisie a potom do 

zastupiteľstva budete vedieť minimálne od zastupiteľstva, aký má názor k veterným parkom. 

Dodal, že môžu hocikedy prijať uznesenie, že chceme miestne referendum a občania sa môžu 

vyjadriť takýmto spôsobom. Zatiaľ je jedna žiadosť, tzn. až ich bude viacero, teoreticky sa 

môže prijať takéto uznesenie. 

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 5. 

Stanovisko k zámeru SPP a.s. Bratislava na vybudovanie „Veterného parku Skalica  východ“ a 

„Veterného parku Skalica  západ“ v k.ú. Skalica  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 2 

Prítomní: 19 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc  Adrián Hertl 

JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský 

JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl Ing. Milan Roman 

Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 
Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán 

 Peter Vaculka       

 

   Nehlasovali: 

Ing. Peter Bartoš Mgr. Ľudovít Košík 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan - Tomáš Bucha reagoval na poslanca Ing. Romana, že sa mu nepáči taký judášsky 

prístup, že keby takto k tomu pristupovali všetky obce v okolí, tak SPP aj ďalší investori tu 

budú chodiť, všetci budú skákať a vo finále oni získajú priestor na vyjednávanie a ešte aj obce 

sa medzi sebou pobijú, kto im dá nižšiu sumu. Myslí si, že prístup by mal byť taký, že také 

opachy tu nechceme a je nám jedno koľko nám za to dajú. Povedal, že na úvod sa hlásil preto, 
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lebo chcel, aby dali do bodu programu to, že sa dá jasný zákaz do územného plánu, že žiadne 

vrtule sa tu stavať nebudú, aby to bolo dané jasne a pochopil, že to teraz asi tak aj je. Ďalej 

povedal, že by malo prebehnúť miestne referendum, aby sa ukľudnili ľudia. Myslí si, že 

občan by sa v takejto závažnej veci mohol vyjadriť, pretože to postihne nielen našu generáciu, 

ale aj generácie po nás. Ďalej mu vadí, prečo je dvojitý meter na vplyv na zdravie občanov, že 

prečo Nemci musia mať tú vrtuľu najbližšie 3 km od obydlia a u nás stačí myslí, že to bolo 

600 m. Vyjadril sa k výletu v Rakúsku, že im ukázali relatívne malé vrtuľky, asi 1/3 z toho, čo 

by chceli postaviť tu a nič nepočuli, žiadne rušivé zvuky, pretože infrazvuk nie je počuteľný 

pre ľudské ucho. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Milan Roman povedal, že je to presne naopak, že nieže 

oni budú súťažiť a kto za lacnejšie to bude, ale cieľom toho malo byť, že budeme mať nejaký 

benchmark a naopak, na základe toho možno vieme ešte z toho vytlačiť viac peňazí, ale až vo 

chvíli, keby sa rozhodlo, že to tu chceme, tak vtedy by sme sa bavili o tom za koľko peňazí. 

Povedal, že to ešte nikto nerozhodol a že rovno dopredu súdi miesto toho, aby sa opýtal. Ďalej 

reagoval na spomínanú vzdialenosť vrtule od obydlia a povedal, že nevie, koľko je to v 

Nemecku, ani koľko je to tu, vie, že v Rakúsku sa dohodli, že to je minimálne 800 m, a že asi 

by to tiež bolo na dohode. Povedal, že to je zase len zbytočné šírenie hystérie a ešte nie sme 

tak ďaleko, aby sa riešilo toto, lebo možno na to ani vôbec nedôjde. Ďalej sa vyjadril k šíreniu 

zvuku atď., že je rád, že tu zaznelo, že k tomu bude verejná debata, že toto by malo byť 

súčasťou tej verejnej debaty. Povedal, že v Rakúsku miestni poslanci aj starosta, zástupca 

starostu im prezentovali svoje skúsenosti z toho a negatívne tam žiadne neboli a neboli to 

zástupcovia investora, aby im klamali. Bral to tak, že zbierajú informácie. Povedal, že keď sa 

má tá diskusia viesť verejne, aby sa nezačalo nejakými nepravdami a neoznačili ostatných 

diskutujúcich za nehodných diskusie.  

Faktická poznámka – prednosta Msú Ing. Anton Bobrík reagoval na pána Buchu 

k informácii o vzdialenosti, že táto otázka tam tiež bola prerokovaná, a že je to náš Úrad 

verejného zdravotníctva, ktorý určil tú vzdialenosť 3 km, s čím nesúhlasia práve organizácie, 

ktoré budujú tieto parky. U nás je zatiaľ platné 3 km.  

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 5. 

Stanovisko k zámeru SPP a.s. Bratislava na vybudovanie „Veterného parku Skalica  východ“ a 

„Veterného parku Skalica  západ“ v k.ú. Skalica  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 2 

Prítomní: 18 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš 

Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša 
Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 

Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka 
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   Nehlasovali: 

 Erik Rangl Ing. Milan Roman 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan – pán Kutálek (neuviedol svoje krstné meno) povedal, že čítal vo VZN-ku, že máme 

17 turbín a základy sú 19× 4× 6, že je tam odvoz hliny, betónová zmes v domiešavačoch, 

umiestnenie je niekde aj bližšie ako 3 km, že je tam písané 225 m, nie je tam špecifikované, 

že budú nižšie, je tam písané, že vo výške 150 m je nejaký najlepší vzduch. Spýtal, či majú 

rátať s tým, že to bude vysoké 150 alebo 200 m. Povedal, že treba to preštudovať a až potom 

rozhodnúť. 

 
Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 17/2024  

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica nesúhlasí s vybudovaním „Veterného parku Skalica – 

východ“ a „Veterného parku Skalica – západ“ podľa predložených zámerov navrhovateľa 

SPP a.s. Bratislava. 
 

Číslo bodu: 5. 

Stanovisko k zámeru SPP a.s. Bratislava na vybudovanie „Veterného parku Skalica  východ“ a 

„Veterného parku Skalica  západ“ v k.ú. Skalica  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržali sa: 3 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 17 

 

   Za: 

Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa  Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá 

Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš 

 Erik Rangl 
Ing. Jana Slobodová 

Rekošová 
Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček 

Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka     

    

   Zdržali sa: 

Bc. Petra Balážiková Mgr. Veronika Buc Ing. Štefan Miša 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 18/2024  

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica schvaľuje zapracovanie zákazu realizácie zámerov 

veterných parkov podľa predložených zámerov navrhovateľa SPP a.s. Bratislava v k.ú. 

Skalica do záväznej časti ÚPN mesta Skalica v rámci ZaD č.7 ÚPN mesta Skalica. 
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Číslo bodu: 5. 

Stanovisko k zámeru SPP a.s. Bratislava na vybudovanie „Veterného parku Skalica  východ“ a 

„Veterného parku Skalica  západ“ v k.ú. Skalica  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 12 

Proti: 1 

Zdržali sa: 5 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 18 

 

   Za: 

Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa  Adrián Hertl JUDr. Edita Hollá 

Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš JUDr. Juraj Mikúš  Erik Rangl 

Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka 

 

   Proti: 

Ing. Štefan Miša 

 

   Zdržali sa: 

Bc. Petra Balážiková Mgr. Veronika Buc Mgr. Miroslav Lipovský 

Ing. Jana Slobodová Rekošová  Ing. Milan Roman   

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková vyhlásila 15 minútovú prestávku. 

 

 

 

Bod č. 6a) - Návrh zmeny rozpočtu mesta Skalica na rok 2023 č. 13 

rozpočtovým opatrením primátorky mesta č. 6/2023  

 6b) - Návrh zmeny rozpočtu mesta Skalica na rok 2023 č. 14 rozpočtovým 

opatrením primátorky mesta č. 7/2023 
 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková požiadala Ing. Tatianu Šteflíkovú – vedúca oddelenia 

ekonomiky a majetku, aby uviedla materiál k obidvom častiam a) aj b). 

Ing. Tatiana Šteflíková uviedla materiál, týkajúci sa dvoch zmien rozpočtu, ktoré obsahujú  

úpravy rozpočtu v súvislosti s uzávierkou rozpočtového účtovného roka k 31. 12. 2023. 

Dodala podrobnejšie informácie a uviedla, že hospodárenie mesta sa po vykonaní a 

zapracovaní týchto zmien zmenilo a prebytok hospodárenia sa po poslednej úprave zvyšuje na 

konečnú sumu 439.082 EUR.  

 

Rozprava k materiálu: 

 

Poslanec Ing. Milan Roman sa vyjadril ako predseda ekonomickej komisie a konštatoval, že 

to je štandardné zosúladenie skutočnosti, ktorá sa udiala a ekonomická komisia nemala 

námietky a zobrala to na vedomie. 
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Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 19/2024  

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica berie na vedomie informáciu o zmene rozpočtu mesta 

Skalica na rok 2023 č. 13 rozpočtovým opatrením primátorky mesta č. 6/2023. 

 
Číslo bodu: 6a) 

Návrh zmeny rozpočtu mesta Skalica na rok 2023 č. 13 rozpočtovým opatrením primátorky 

mesta č. 6/2023  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 15 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 2 

Prítomní: 17 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský 

JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša Ing. Milan Roman Ing. Rudolf Šantavý 

 Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka   

 

   Nehlasovali: 

 Erik Rangl Ing. Jana Slobodová Rekošová 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 20/2024  

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica berie na vedomie informáciu o zmene rozpočtu mesta 

Skalica na rok 2023 č. 14 rozpočtovým opatrením primátorky mesta č. 7/2023. 

 
Číslo bodu: 6b) 

Návrh zmeny rozpočtu mesta Skalica na rok 2023 č. 14 rozpočtovým opatrením primátorky 

mesta č. 7/2023  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 15 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 15 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský 

JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl Ing. Milan Roman 
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Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán   

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

Bod č. 7 - Nájom časti pozemku p.č. 2919/1 o výmere 763 m2 pre výstavbu 

stanice záchrannej zdravotnej služby 
 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková požiadala Ing. Emila Vajlu – vedúci majetkového 

referátu, o uvedenie tohto materiálu. 

Ing. Emil Vajla uviedol, že materiál je predložený na základe žiadosti Operačného strediska 

záchrannej zdravotnej služby Slovenskej republiky a že teraz nás čaká druhé kolo rokovania o 

ich žiadosti, kde žiadali o schválenie zámeru výstavby dvojposádkovej stanice záchrannej 

zdravotnej služby.  

 

Rozprava k materiálu: 

 

Poslanec Bc. Martin Štepán povedal, že aj ostatné miesta, ktoré boli navrhované, boli 

prerokovávané a toto miesto vyšlo najprijateľnejšie. Mal veľa diskusií s občanmi a ľudia 

principiálne nie sú proti stanici z dôvodu, že by sa báli hluku, lebo tieto obavy boli vyvrátené. 

Problém, ktorý vzniká, je strata parkovacích miest, myslí si, že z cesty sa bude robiť 

jednosmerka a teraz na obidvoch stranách stoja autá. Nevie, či máme prepočet koľko 

parkovacích miest tam stratíme a obyvatelia by tam prišli o nejakých 40 parkovacích miest 

a Záhradná ulica je považovaná za jedno z tých najhorších miest, čo sa týka možností na 

parkovanie. Tzn., že keď sa spraví tá jednosmerka, o ktorej sa diskutuje, tak tie miesta sa tam 

stratia a musí sa riešiť nejaká náhrada a nad týmto sa musia zamýšľať a spýtal sa, či sú nejaké 

plány k tomuto. 

Poslankyňa Bc. Petra Balážiková povedala, že by rada občanom priblížila túto tému.  

Krajské operačné stredisko dostalo z Plánu obnovy minulý rok 30.000.000 EUR na 

vybudovanie 56 staníc na Slovensku a z tých 56 mesto Skalica bolo vybrané do prvej 

desiatky. Podmienkou však je, aby stanica záchrannej služby stála na mieste, ktoré spadá pod 

mesto či obec, čiže nesmie stáť na súkromnom pozemku, pretože veľa ľudí sa jej pýtalo, 

prečo nemôže stáť v nemocnici. Ozrejmila, že nemôže, pretože AGEL je súkromná 

spoločnosť. Mesto predložilo viacero pozemkov, najvyhovujúcejšia je práve táto lokalita 

Trávniky. Bude potrebné vybudovať tieto cesty, ale ako sa hovorilo, že prídeme o cca 50 

miest, ale na tých miestach by sa ani parkovať nemalo. Vie, že ľudia prichádzajú o 

parkovanie, ale nie sú to platné parkovacie miesta. K používaniu majákov povedala, že zväčša 

sa zapína svetelná signalizácia až sa dostávajú na hlavnú cestu, vtedy sa zapína aj zvuková, 

ale v noci sa využíva iba svetelná, takže rušiť by to obyvateľov tohto sídliska nemalo. Ďalej 

odpovedala k otázke na heliport a uviedla, že to je dezinformácia od človeka, ktorý to pustil 

na nejakej sociálnej skupine, že ten priestor nespĺňa podmienky, je nevyhovujúci. Dodala, že 

ak sa neschváli táto záchranná služba na Trávnikoch, tak krajské operačné stredisko môže 

osloviť inú obec, iné mesto a my prídeme o záchrannú službu a je potrebné si uvedomiť, že 

pre zdravie človeka je dôležitý čas.  

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková upozornila, že na zastupiteľstve už bol zámer 

schválený. Toto je len nájom časti pozemku, už zámer mestské zastupiteľstvo schválilo. 
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Poslankyňa Bc. Petra Balážiková povedala, že to chcela občanom trochu priblížiť, aby si to 

vedeli predstaviť. 

Poslanec Ing. Rudolf Šantavý sa vyjadril ako predseda stavebnej komisie a povedal, že už 

pri zámere všetko toto bolo vysvetľované, bolo ozrejmené akým spôsobom sa vyberal 

pozemok. Zopakoval znovu podmienky, že ten pozemok musí byť definovaný na obecnom 

pozemku, musí byť napojený na siete typu voda, elektrina, kanalizácia a dodal, že nie je 

jednoduché nájsť taký pozemok, nesmie sa križovať so železnicou a pod. Tzn., že obec nemá 

veľa takýchto pozemkov, ktoré by mohla ponúknuť s touto výmerou, tie pozemky boli 

hľadané, boli tam aj ďalšie a vylučovacou metódou bol vybraný tento. K príjazdovej ceste cez 

parkovisko, jednosmerke atd. povedal, že to sú nezmysly. Ak tam záchranná stanica vôbec 

bude, potom bude prehodnocované parkovanie a či to je v súvislosti s parkovacou politikou 

alebo s touto stanicou je úplne jedno. Je prijatá nová vyhláška, náčelník mestskej polície môže 

vysvetliť, aké majú byť zabezpečené prejazdové šírky atď. Spýtal sa, kto bude zodpovedný, 

ak sa niečo stane na tom sídlisku a nebude môcť tadiaľ prejsť hasičské auto alebo záchranka a 

konštatoval, že asi Mesto. Povedal, že naozaj chceli, aby to zostalo v Skalici a keďže 

súkromné pozemky sú z toho vyblokované, tak by sa mohlo stať, že to bude napr. v Gbeloch. 

Zámer odporúčali z komisie, tiež sa zaňho postaví a teraz nasleduje krok č. 2, schváliť nájom.  

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 7. 

Nájom časti pozemku p.č. 2919/1 o výmere 763 m2 pre výstavbu stanice záchrannej zdravotnej 

služby  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 16 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský 

JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl Ing. Milan Roman 

Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 
 

Občan – Tomáš Bucha sa spýtal, či to znamená, že už to je odklepnuté, že tá záchranná 

stanica tam bude a teraz sa ide jednať za koľko tam bude a kde sanitka bude jazdiť, aby to tu 

dnes bolo povedané verejne. Chápe, že takéto záchranné stanice bývajú v zastavenej časti, ale 

prístup na hlavnú cestu je väčšinou pár stoviek metrov, nie je mu jasné, kade sa sanitka bude 

dostávať na hlavnú cestu na Holíč. Ďalej ho zaujímalo, aké boli iné miesta a predpokladá, že 

tam bude zákaz zastavenia pre autá, tým pádom parkovacia politika zase dostáva po prstoch 

a ľudia budú zbavený niekoľko desiatok parkovacích miest, že toto možno už malo byť 

odkomunikované dávnejšie s ľuďmi. Dodal, že osobne by mu vadil aj vizuálny smog, že 

sanitka bude blikať. 
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Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 7. 

Nájom časti pozemku p.č. 2919/1 o výmere 763 m2 pre výstavbu stanice záchrannej zdravotnej 

služby  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 4 

Prítomní: 16 

 

   Za: 

Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc  Adrián Hertl 

Ing. Katarína Chovancová JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl 

Ing. Milan Roman Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán 

 

   Nehlasovali: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský  Peter Vaculka 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan – obyvateľka Záhradnej ulice (neuviedla svoje meno a priezvisko) sa spýtala na 

prístupovú cestu, ktorá by sa mala zjednosmerniť, že je slepá a končí za kotolňou a kde autá 

skončia z tej cesty. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková požiadala náčelníka mestskej polície, aby sa 

vyjadril k dopravnej situácii v danej lokalite na Trávnikoch. 

Náčelník mestskej polície – Mgr. Ferdinand Mach uviedol k prístupu ku garáži stavanej, že 

tam nie je momentálne jednosmerka, ani tam nemôže byť, pretože tá cesta nikde nepokračuje, 

cesta je obojsmerná aj teraz. Povedal, že je pravda, že tam stoja autá na pravej strane a je tam 

iba jeden pruh jazdný, čo koliduje s platným zákonom, kde by mal byť ponechaný priestor 

3+3 m pre každý jazdný pruh. Vozidlá tam parkujú zvykovo, malo by sa toto riešiť do 

budúcnosti, aby tam vozidlá neparkovali. Zopakoval, že už teraz je problém, keby tam mala 

ísť hasičská tatrovka a parkovacia politika mala byť zameraná aj na toto. Dodal, že by sa 

mohli nakresliť parkovacie boxy, aby to bolo usporiadané a zmestilo by sa tam viacej áut. Do 

budúcnosti sa toto musí vyriešiť, aby tá cesta bola tak, ako káže zákon, naozaj obojsmerná a 

boli tam voľné pruhy typu 3 m.  

Faktická poznámka – poslanec Ing. Rudolf Šantavý povedal, že ak sa záchranná stanica 

rozbehne, tak môže byť vyvolaná ďalšia investícia, tzv. náhradné parkovacie miesta, čo 

znamená, že ak tam nejaké ubudnú z dôvodu, že sa tam zaberie časť parkovacej plochy, tak sa 

môžu vytvoriť ďalšie. Až sa rozhodnú začať stavať, tak potom Mesto by do toho malo 

vstúpiť. Ak bude treba riešiť dopravnú situáciu, tak sa môžu vytvárať ďalšie parkovacie 

miesta a dodal, že ak chcú mať teraz 10 parkovacích miest nových a záchranná stanica 

nebude, treba sa na tom uzniesť, že treba tam dobudovať ďalšie parkovacie miesta. 

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 
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Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 7. 

Nájom časti pozemku p.č. 2919/1 o výmere 763 m2 pre výstavbu stanice záchrannej zdravotnej 

služby  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 16 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský 

JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl Ing. Milan Roman 

Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 

 

Občan – Viera Brídová - obyvateľka Záhradnej ulice povedala, že tam býva 37 rokov 

a udivuje ju, že nie sú akceptovaní občania Skalice, že sa ani nedozvedela, že tam niečo má 

byť, že sa niečo schváli a obyvatelia o tom ani nevedia. Prišla na zasadenutie kvôli takým 

dôležitým veciam ako parkovacie miesta, veterné mlyny, že to už je schválené a teraz  s týmto 

nesúhlasia, aby to tam bolo a určite by sa našlo nejaké iné miesto na záchrannú stanicu.  

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková povedala, že pani asi nepochopila tie veterné 

mlyny, že tie tu nebudú, dali už stanovisko, že tu nebudú veterné mlyny. 

 

Do rozpravy sa prihlásil občan: 

Primátorka mesta Skalica dala hlasovať o diskusnom príspevku občana do rozpravy. 

 
Číslo bodu: 7. 

Nájom časti pozemku p.č. 2919/1 o výmere 763 m2 pre výstavbu stanice záchrannej zdravotnej 

služby  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 16 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský 

JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl Ing. Milan Roman 

Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka 

 

Diskusný príspevok občana do rozpravy bol schválený. 
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Občan – pán Kutálek (neuviedol krstné meno) sa spýtal, či súčasná zdravotná stanica sa 

zruší a kam sa presunie tých 50 áut, pretože tam nevidí žiadny priestor na ďalších 50 

parkovacích miest. Ďalej sa spýtal, keď musí byť pozemok mestský, že by sa oslovil nejaký 

súkromník a zameniť nejaký vhodný pozemok. 

Faktická poznámka – poslankyňa Bc. Petra Balážiková odpovedala, že nejde osloviť 

súkromnú spoločnosť. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková povedala, že občania rozprávajú o zámene. 

Poslankyňa Bc. Petra Balážiková povedala, že len hovorila o informáciách, ktoré sa 

dozvedela. 

Poslanec Ľuboš Beňa konštatoval, že pán myslel asi osloviť nejakého súkromníka, aby 

predal Mestu pozemok, prípadne zamenil a potom na tom pozemku, ktorý už bude spĺňať 

podmienky, sa postavila záchranná služba.  

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková povedala, že by sa musela vytypovať lokalita, 

ktorú nie je ľahké vytypovať. Ďalej uviedla, že minulý rok pán Bucha popísal po Facebooku, 

že ideme predávať kúpalisko, čo vôbec nebola pravda. Tam sa akurát majitelia určitého 

pozemku rozhodli, určité veci dať realitke, na čo nemali právo, lebo Mesto je majoritný 

vlastník pozemku a do dnes s nimi jednáme o výmene pozemku. Dodala, že to nie je také 

ľahké, že aj rok sa jedná o výmene pozemku. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Martin Kojš uviedol k parkovacím miestam, že tu bolo 

X krát povedané, že súčasný stav je nevyhovujúci, nie je v súlade s aktuálnou legislatívou. To 

nemá nič s tým, či tam bude záchranná služba alebo nebude. Aj keby tam nebola, tak tie 

vozidlá, ktoré tam dnes stoja, to nie kvôli Skalici, že sme si vymysleli, že ich tam nechceme. 

To preto, že poslanci v národnej rade schválili iné znenie Zákona o dopravnej premávke v 

minulom roku. S týmto sa potýkajú všetky mestá na Slovensku. Aj preto sa zjednosmerňujú 

ulice, aby sa zosúladil stav parkovania na chodníkoch s vyhláškou, ktorá je platná na celom 

území Slovenskej republiky. Je to len dobrá vôľa polície, že nikto tam nedáva pokuty, buďme 

radi, že to tolerujú. Ďalej povedal, že rozumel na ekonomickej komisii, čo sa týka záchrannej 

stanice, ak by bolo výberové konanie na poskytovateľa záchrannej služby, dnes je to AGEL 

vo vlastnom areáli, ale do budúcna sa môže prihlásiť do takéhoto výberového konania 

ktokoľvek zo Slovenska a vďaka tomu, že tu budeme mať tú záchrannú stanicu inú, tak to 

môže vyhrať aj niekto iný ako AGEL. A v prípade, že to vyhrá AGEL, tak pravdepodobne 

zostane tam, kde je. Ale ak to nevyhrá, záchranka bude asi niekde inde, možno v Gbeloch 

a poukázal na dojazdovú vzdialenosť. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková ozrejmila, čo chcel povedať poslanec Ing. Kojš, 

že autá parkujú teraz v rozpore so zákonom, ale momentálne polícia to toleruje, ale je to v 

rozpore so zákonom, lebo tam sa parkovať nemôže.  

Faktická poznámka – poslanec Ing. Rudolf Šantavý povedal k zámene pozemkov, že je to 

skvelý nápad a ešte lepší nápad je ten, že v rámci podielu, čo máme v nemocnici, nech nám 

vyčlenia pozemok a my to tam postavíme, ale čas. Povedal, že by našiel 10 súkromných 

pozemkov, ktoré spĺňajú tie parametre, len je otázka, než by sa to uskutočnilo, či by tá výzva 

ešte vôbec bola platná. Z toho dôvodu sa hľadali mestské pozemky, nerozmýšľalo sa nad 

zámenou. To v tej nemocnici by bola bomba, len musel by väčšinový vlastník s tým súhlasiť. 

Už sa stalo, že sa porcovalo, niektoré veci odišli bez nášho vedomia z toho areálu do 

súkromných rúk, ale nemáme šancu to ovplyvniť. Je pekné o tom rozprávať, ale ja by som rád 

videl to konštrukčné riešenie, čo znamená, aby to išlo a toto nejde. 

Faktická poznámka – poslanec Ing. Peter Bartoš povedal, že ho diskusia hlavne od pána 

Buchu udivuje, pretože sa bavíme o záchrane ľudského života a hovoríme, no lebo vizuálny 

smog, lebo tade nebude môcť prejsť alebo bude húkať. Tú záchranku môže potrebovať 

hocikto z nás, aj vy, pán Bucha alebo aj vaše vnúčatá. Dodal, aby sme boli radi, že si vybrali 
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Skalicu, lebo si mohli vybrať napr. Holíč, ktorý má lepšiu východiskovú pozíciu. Dodal, že 

bude hlasovať za. 

 

Návrh uznesenia: 

 
Číslo bodu: 7. 

Nájom časti pozemku p.č. 2919/1 o výmere 763 m2 pre výstavbu stanice záchrannej zdravotnej 

služby  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 16 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Adrián Hertl Ing. Katarína Chovancová 

Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša 

 Erik Rangl Ing. Milan Roman Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček 

Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka     

 

   Zdržali sa: 

 Ľuboš Beňa 

 

   Nehlasovali: 

Mgr. Veronika Buc 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

Bod č. 8 - Budúci predaj časti pozemku o výmere približne 56 m2 za účelom 

realizácie prístavby k rekreačnej chate 
 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková poprosila Ing. Emila Vajlu o uvedenie materiálu. 

Ing. Emil Vajla uviedol materiál týkajúci sa možnosti budúceho odkúpenia pozemku vo 

výmere približne 56 m² za účelom realizácie dostavby k chate v rekreačnej oblasti Zlatnícka 

dolina. Dodal, že sa jedná o prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

Rozprava k materiálu: 

 

Poslanec Ing. Rudolf Šantavý sa vyjadril za stavebnú komisiu a potvrdil, že odporučili toto 

uznesenie schváliť a za seba uviedol, že má pracovnoprávny vzťah so žiadateľom, ale 

hlasovať bude. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková povedala, že predseda ekonomickej komisie 

momentálne nie je prítomný, ale myslí si, že komisia dala kladné stanovisko na odpredaj tohto 

pozemku.  
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Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 22/2024  

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica 

A) Schvaľuje časť pozemku reg. C KN p.č. 20326/2 o výmere približne 56 m2 

definovaného prílohou žiadosti Mariána Vávrika zo dňa 22.11.2023, ako prebytočný 

majetok mesta Skalica, 

B) Schvaľuje budúci predaja nehnuteľnosti v k.ú. Skalica, časti pozemku registra C KN 

p.č. 20326/2 o výmere približne 56 m2 z vlastníctva mesta Skalica do vlastníctva Marián 

Vávrik, bytom Vrádište 87, 908 49 Vrádište pre účel prestavby rekreačnej chaty súp.č. 

7067 na pozemku registra C KN p.č. 20326/50 za nasledovných podmienok: 

- Spísanie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve pred vydaním stavebného povolenia pre 

stavbu „prestavba a prístavba rekreačnej chaty súp. č. 7067“ na pozemku registra C 

KN p.č. 20326/50 v k.ú. Skalica. 

- Kúpna cena bude vo výške 100 €/m2, ak znalecký posudok neurčí cenu vyššiu. 

- Spísanie riadnej kúpnej zmluvy po výstavbe a zameraní hrubej stavby „prestavba a 

prístavba rekreačnej chaty súp. č. 7067“ na pozemku registra C KN p.č. 20326/50 v 

k.ú. Skalica a po schválení mestským zastupiteľstvom. 

Náklady spojené s realizáciou zmluvného prevodu znáša žiadateľ. Termín platnosti 

tohto uznesenia je do 12 mesiacov od schválenia mestským zastupiteľstvom. 

Tento zmluvný prevod je realizovaný v súlade s ustanovením § 9a ods. 15 písm. f) 

zákona č. 138/1991 Zb. v platnom znení ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

Dôvodom prípadu hodného osobitného zreteľa je skutočnosť, že zámer prestavby 

rekreačnej chaty je v súlade s platnou územno-plánovacou dokumentáciou a nie je 

možné ju umiestniť na pozemku vo vlastníctve investora. 
 

Číslo bodu: 8. 

Budúci predaj časti pozemku o výmere približne 56 m2 za účelom realizácie prístavby k 

rekreačnej chate  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 14 

 

   Za: 

Bc. Petra Balážiková Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc 

 Adrián Hertl Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský 

JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša  Erik Rangl Ing. Rudolf Šantavý 

 Roman Špaček  Peter Vaculka     

 

Uznesenie bolo prijaté. 
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Bod č. 9 – Zámer predloženia žiadosti o NFP s názvom "Zvýšenie energetickej 

efektívnosti budovy ZŠ Mallého 2, Skalica" 
 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková požiadala Ing. Michala Čunderlíka – vedúci 

oddelenia strategického rozvoja, aby uviedol materiál.  

Ing. Michal Čunderlík uviedol, že predkladaný materiál sa týka projektu, ktorého cieľom je 

realizácia takých opatrení, ktoré budú znamenať zníženie energetickej náročnosti budovy 

Základnej školy na ulici Mallého. Doplnil podrobnejšie informácie a že celkové oprávnené 

výdavky projektu budú predstavovať 95 % z celkových výdavkov, tzn. budeme požadovať na 

preplatenie 864 000 EUR a budeme musieť uhradiť z vlastných zdrojov 45.000 EUR.  

 

Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 23/2024  

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica schvaľuje zámer predloženia žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku s názvom „Zvýšenie energetickej efektívnosti budovy ZŠ 

Mallého 2, Skalica“ v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku s kódom PSK-SIEA-002-2023-DV-EFRR z Programu Slovensko 2021-

2027. 

 
Číslo bodu: 9. 

Zámer predloženia žiadosti o NFP s názvom "Zvýšenie energetickej efektívnosti budovy ZŠ 

Mallého 2, Skalica"  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 13 

 

   Za: 

Ing. Peter Bartoš Mgr. Veronika Buc  Adrián Hertl Ing. Katarína Chovancová 

Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš Ing. Štefan Miša 

 Erik Rangl Ing. Milan Roman Ing. Rudolf Šantavý  Roman Špaček 

 Peter Vaculka       

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

 

Bod č. 10 - Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontrol 
 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková požiadala Ing. Gejzu Lisku – hlavný kontrolór mesta, 

aby uviedol materiál.  

Ing. Gejza Liska uviedol materiál a vymenoval vykonané kontroly. 

 

Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
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Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 24/2024  

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o 

výsledkoch kontrol. 

 
Číslo bodu: 10. 

Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontrol  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 15 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 15 

 

   Za: 

Ing. Peter Bartoš  Ľuboš Beňa Mgr. Veronika Buc  Adrián Hertl 

Ing. Katarína Chovancová Ing. Martin Kojš Mgr. Miroslav Lipovský JUDr. Juraj Mikúš 

Ing. Štefan Miša  Erik Rangl Ing. Milan Roman Ing. Rudolf Šantavý 

 Roman Špaček Bc. Martin Štepán  Peter Vaculka   

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

 

Bod č. 11 – Návrhy, požiadavky, dopyty a otázky (interpelácie) poslancov 
 

Nebola podaná žiadna interpelácia od poslancov.  

 

 

 

 

Bod č. 12  – Rôzne, diskusia, námety a pripomienky občanov 

 

Zástupkyňa primátorky Ing. Katarína Chovancová povedala, že zostala absolútne 

prekvapená, šokovaná z výrokov pani Olajošovej, ktorá je pre ňu neznámou a cudzou osobou, 

s ktorou sa videla možno päť krát v živote a nikdy spolu neprehodili asi ani jedno slovo. 

Škoda, že tu nesedí, myslela som si, že to budem adresovať priamo nej, ale vyslovila 

klamstvo na moju osobu, voči ktorému sa dokážem len veľmi ťažko brániť. Na tej porade 

bolo možno 30 možno viac osôb, veď sú to aj moji kolegovia, ktorí tam sedeli, ktorí môžu 

povedať, či som to povedala alebo nepovedala. Ale tí, čo ma poznajú, vedia, že toto naozaj 

nie je štýl mojej komunikácie. Je mi naozaj smutno z tejto doby, z nástrojov, ktoré niektorí 

používajú len na to, aby diskreditovali iné osoby. Na túto úroveň sa neplánujem znížiť, ale 

neznamená to, že si nepoviem svoj názor na to, čo sa deje. To, čo sa deje dnes na internete a 

akým spôsobom sa občania chovajú a vyjadrujú aj na nás poslancov, je pre mňa ako človeka 

už niekedy naozaj za hranou a nebudem to riešiť po facebookoch, ale vyjadrím sa tu priamo 

na zastupiteľstve. Vyjadrím sa k pani bývalej primátorke, ktorá tu už tiež nesedí a je bývalou 



ZÁPISNICA č. 2/2024 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Skalica, konaného dňa 21.2.2024  

so začiatkom o 15.00 hodine 

 

poslankyňou Národnej rady Slovenskej republiky, je demokratkou a stavia sa do pozície 

bojovníčky za ženy a bojuje za vyššiu politickú kultúru v našej krajine. Bohužiaľ, ani v 

činoch, ani v rétorike to nereprezentuje. Ja si len dovolím tak v krátkosti pod jej statusom na 

moju osobu komentáre typu: „nevzdelaná sprostá krava, treba to tej tupej Kači otrepávať o jej 

dutú hlavu“. Ak by niekto pod mojím statusom sa vyjadroval takto na kohokoľvek z mojich 

kolegov alebo kohokoľvek z občanov tohto mesta, tak v prvom rade to zmažem a upozorním 

diskutujúceho, že toto na moju stránku nepatrí, ale samozrejme nemôžem podľa seba súdiť 

druhých ľudí. Ja som sa aj v minulom zastupiteľstve bola jedna z mála poslancov, ktorá 

vystupovala voči tomu, čo sa tu na týchto zastupiteľstvách bývalých dialo. A rada by som len 

povedala, že ak chce niekto naozaj meniť kultúru v politike v našej krajine, tak by mal v 

prvom rade začať od seba a nie od druhých. Takisto sa vyjadrím aj k pani Ozábalovej, lebo sa 

mi tam dostal status, kde píše na samom konci, že: „keby Staňa mohol, tak ich obidve vyhodí 

z okna“. Neviem v akom svete dnes žijem, ale v živote by som nepísala o niekom, že ho jeho 

otec vyhodí z okna. Ak je to normálna komunikácia v rodine pani Ozábalovej, ja to absolútne 

rešpektujem, ale ja sa voči tomuto budem vyhradzovať. Vyjadrovať sa v tom statuse Staňa 

sem, Staňa tam, všetci vieme, ktorí tu sedíme, aký oni mali spoločný vzťah, to, aký ona mala 

vzťah. Aký môj otec mal vzťah s primátorom Holíča, ona môže vedieť jedine z nejakých 

vedľajších babských rečí, pretože oni dvaja si neboli nikdy blízki. Povedzme si to na rovinu, z 

duše ho vždy nenávidela. Som hrdá na to, kým bol môj otec a myslím si, že z okna by ma 

určite nehádzal, lebo aj on bol hrdý na mňa, aj na moju sestru, vždy nás vo všetkom 

podporoval, asi by ma veľmi nechválil, že som sa vydala na túto cestu, nikdy by ju pre mňa 

nechcel, ale vždy by ma podporil v tom, čo robím, vždy mi držal chrbát a určite sa dnes v 

hrobe neobracia. Vyjadrím sa k pánovi Buchovi, Jančíkovi a podobným na ich stránke. Pán 

Bucha tu opäť nesedí. Mám taký pocit, že si nesiem taký Chovancovský komplex, ktorý si 

nesiem ešte od môjho otca. Ak má niekto problém so mnou ako verejne činnou osobou, nech 

sa páči, kopnite si, ak to je spôsob vašej komunikácie, ale bola by som veľmi rada, aby sa 

ľudia neodbavovali na mojej rodine. Dám jeden taký príklad, ktorý ma naozaj irituje, že sa 

píšu po internetoch informácie, že ja som si vybavila alebo moja rodina si vybavila, že nie je 

rýchloobrátkové parkovanie pred hotelom. Sú tam fotky našich áut a teraz je otázka, že ak 

teda všetci, čo tam píšu, teda menovite toto bol pán Bucha. Ak vie tú informáciu, tak by mu 

bolo jasné, že od roku 2020 si ako rodina a podnikatelia v centrálnej mestskej zóne 

prenajímame súkromné miesta na parkovanie u pána Dušana Dubana, tzn. či rýchloobrátkové 

je pred hotelom alebo nie, to nám je srdečne jedno. Otázka je, že či ide len o to, že vôbec 

nemá informáciu a hlúpo klame alebo tú informáciu má a počíta s tým, že ak tento naratív dá 

na svoju stránku, tak si ho ten občan jednoducho osvojí. Ja sa nikdy neznížim na to, aby som 

písala o komkoľvek na svojej stránke štýlom, že bude mojím cieľom ublížiť vám alebo tým 

občanom a ich rodinám, toto nie je môj štýl. A to by som chcela povedať aj vám, všetkým 

tým, ktorí máte pocit, že my poslanci sme tu fackovací panáci len preto, že sme sa posadili do 

týchto funkcií. Nie, nie sme. Zamyslite sa nad tým, že aj vy máte doma rodiny, deti, vnukov, 

vnučky, partnerov, aj vy by ste takto písali o nich, takto vulgárne, atakovali ich, či ako by sa 

vám páčilo, keby takto niekto vulgárne sa vyjadroval o vašich rodinných príslušníkoch? Veď 

začnime sa správať niekedy ako ľudia, vyjadrujme sa k veci, argumentujme, kľudne 

nesúhlasme, dohľadávajme si informácie, ale skúsme vyjadriť svoj názor naozaj slušne. Ešte 

raz chcem zdôrazniť, že ako verejne činná osoba je jasné, že musím znášať vyššiu mieru 

kritiky, nemám s tým žiadny problém, ale naozaj, ak by to bolo v rámci slušných mravov, tak 

by som to ocenila. Veď od nás sa majú učiť naše deti. To, ako píšu niektorí ľudia po internete, 

je zbabelé a hovorí to oveľa viac o nich, ktorí o nás píšu ako o nás, o ktorých píšu a na 

ktorých sú tie útoky smerované.  
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Poslanec Ing. Milan Roman sa vyjadril k osočeniu, ktoré sa povedalo na komisii, kde ich 

bolo tak veľa. Povedal, že to určite nepočul a ako pani primátorka spomínala, pani Olajošová 

tam v kuse diskutovala s kolegyňou vedľa sediacou a so mnou. Čiže som mohol hocičo 

nepočuť, ale keď som to nepočul, tak vtedy, lebo som sa zrovna rozprával s pani Olajošovou, 

ktorá to tiež nemohla počuť. Aj podľa toho ako sa my tu poznáme, tak človek má odhad, že čo 

by kto povedal a čo niekto nepovedal, takže to považujem za, povedzme, že prepočula alebo 

nerozumela. Ale potom nechápem, prečo sem príde a rozdúchava tie vášne, lebo to nebola 

žiadna vecná vec na diskusiu, ale také asi, že chce byť zaujímavá alebo ja neviem, prečo to 

robí. Ja by som vedel hocičo porozprávať, čo kto kedy komu povedal a nepovedal, ale 

nemyslím si, že to patrí k nejakej kultúre, ktorou by sme mali mať aj úctu alebo rešpekt aspoň 

k sebe. Najhoršie je, že to vlastne šíria stále tí istí ľudia. Príde sem pán Bucha, rovno oznámi, 

ako to je, aj keď o tom takmer nič nevie, neopýtal sa, ale rovno odsúdi všetkých ľudí, ktorí 

okolo toho len išli. Som si teraz otvoril, že máme takú skupinu, je na Facebooku, že je to 

priestor, kde sa môžeme slobodne pochváliť, ponadávať si, nemať rovnaké názory, ale 

diskutovať a nikto nás za to nebude nenávidieť, ani cenzurovať. Ale vyzerá to tak, že keď tam 

dá pán Bucha niečo a napíše rovno k tomu, jak to je, tak už to všetci berú, že to tak je a keď 

tam nejaký poslanec napíše, že sa chce stretnúť s druhými poslancami, tak nejakú dobu vôbec 

rieši, či mu to tam zverejníme. Čiže keď nechcete cenzurovať, tak to necenzurujte a rovno to 

tam dávajte. A ak hovoríte, že nič necenzurujete, tak dostali sa ku mne správy, kde sa o tom 

bavíte, či vôbec to Milanovi Romanovi zverejníte, takže potom je to koho skupina? Nie je to 

len skupina pána Buchu. Takže ja by som mal za to, aby sme, tak ako tu sedíme, máme úplne 

rôzne názory na všeličo, sú veci, v ktorých sa zhodneme, v niektorých je treba rozhodnúť 

väčšinou, ale aspoň tu sa používajú argumenty a bol by som rád, keby to tak aj ostalo naďalej 

a keby aj Skaličania odsúdili chovanie ľudí, ktorí druhých obviňujú bez nejakých dôkazov a 

naznačujú tam a keď máte dôkaz, tak ho doneste. To bol aj ten prípad, keď niekto hovoril, že 

vedenie mesta zobralo za niečo peniaze, tak keď máš dôkaz, tak ho dones a keď ho nemáš, tak 

buď potichu a to som teda povedal slušne.  

Poslanec Ing. Štefan Miša povedal, že má jeden dotaz od občanov a je to aj jeho otázka, že 

už na minulom zastupiteľstve zachytil, že sa vytvorila stránka www.enomdopredu.sk a spýtal 

sa, či ju mesto potrebuje, keď má svoju webovú stránku a že tam majú byť projekty, ktoré 

mesto robí alebo bude robiť. Nepripadá mu to logické, zdá sa mu to zvláštne, keď mesto má 

svoju stránku, tak si môže urobiť svoju záložku, lebo sa tu stále bavíme o peniazoch, stále 

všade chýbajú peniaze. Tak je mu čudné, že sa robí druhá stránka, keď mesto má už jednu 

stránku. 

Primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková povedala, že je to zaznačené a pripravia odpoveď. 

Poslanec Bc. Martin Štepán sa tiež vyjadril k osobným útokom a povedal, že by sme si mali 

zachovať mieru slušnosti a úcty a rodina by mala byť posvätná. Žiadny útok by sa nemal 

dotýkať, či už zástupkyne primátorky, primátorky alebo jednoducho nás poslancov a ani z 

našej strany voči občanom. Takže ja len toľko, že z takýchto vecí je človeku vždy smutno a 

ak už niekoho obviním, tak skutočne by to malo byť podložené jasnými dôkazmi, ale do toho 

suterénu verím, že sa nebudeme dostávať. A doteraz som tu cítil slušnosť a verím, že tieto 

zastupiteľstvá budú aj naďalej slušné, lebo toho bordelu okolo nás vo svete je strašne veľa. 

Poslanec Ľuboš Beňa sa vrátil do minulosti, keď bol osočovaný za zlodeja v prípade, keď 

chceli občanom dať jarmok zadarmo, bolo povedané z úst vedenia, že nebude prikladať dôraz 

na facebookové statusy, že to je pre nich tabu. Poprosil, aby v tom pokračovali, aj keď sa to 

týka ich osoby, lebo on upozorňoval, mal dôkazy. Dokonca niektorí zamestnanci mesta 

podporovali svojimi lajkmi tieto výmysly. Upozorňoval na to primátorku, všetkých, poslal 

som skeny, informácie, už sa vie, kto je pod tými profilmi, to sa dá zistiť. Vedie to na úrad, 

niektoré profily. Zrazu zmizli pred posledným verejným obstarávaním, tri profily zmizli, 
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ktoré ho obviňovali, že si privlastnil jarmok, že sa chcel obohatiť. Znovu poprosil, aby sa 

týmto nezaoberali. Je to len osobná vec pani viceprimátorky a všetkých a držme sa toho, čo 

bolo povedané primátorkou, nebudeme sa starať do osobných statusov, nech si to každý 

vyrieši sám. 

Faktická poznámka – zástupkyňa primátorky Ing. Katarína Chovancová uviedla, že to 

zobrala do vlastných rúk a vyriešila si to tu tak, že sa vyjadrila na kameru a nemusí sa už 

vyjadrovať po facebookoch, s občanmi si dopisovať. Dodala, že je to jej právo a to využije. 

 

 

 

Bod č. 13 - Rekapitulácia uznesení a nariadení mesta 
 

Mestské zastupiteľstvo mesta Skalica na svojom zasadnutí dňa 21.2.2024: 

- schvaľuje uznesenia č. 14, 18, 21, 22, 23 

- volí uznesením č. 15 

- berie na vedomie uznesením č. 16, 19, 20, 24 

- nesúhlasí uznesením č. 17 

 

 

 

Bod č. 14 – Záver 
 

Na záver zasadnutia mestského zastupiteľstva primátorka mesta Mgr. Oľga Luptáková 

informovala o najbližších kultúrnych podujatiach, ktoré sa uskutočnia v meste, poďakovala 

všetkým za účasť na zasadnutí a ukončila rokovanie mestského zastupiteľstva o 18:47 hodine.  
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Overovatelia zápisnice: 

Ing. Milan Roman, v. r. 

Peter Vaculka, v. r. 

V Skalici, dňa 11.03.2024 

Ing. Anton Bobrík, v. r.       
prednosta MsÚ 

Mgr. Oľga Luptáková, v. r.   
primátorka mesta Skalica 

Zápisnicu vypracovala, dňa 2.3.2024 

Mgr. Júlia Suchovská, referent pre MsZ 

Pozn.: Zápisnica neobsahuje všetky výroky, ktoré odzneli na rokovaní MsZ 21.2.2024. Presné znenie príspevkov je obsiahnuté v 

obrazovo-zvukovom zázname, ktorý je dostupný na https://www.youtube.com/watch?v=z7lo-Qig7Bo&t=12255s


